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Капиталов

Започна 
ваксинацията  
на учителите 

Манук Манукян, за когото 
Бургас беше кауза
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Ина ПЕТРОВА 

Бургас се разминава с водна криза. 
Питейна вода е осигурена за следващите 
поне 12 месеца, съобщиха от ВиК друже-
ството. Причината са падналите дъждове, 
които напълниха язовир „Камчия“ до над 
165 млн. куб. м вода. Това е вече около 2/3 
от обема му.

„Само от 10 декември до 20 януари в язо-
вир „Камчия“ са влезли над 60 млн. куб. 
метра вода, тоест водна криза не се пред-
вижда до края на тази година, даже до на-
чалото на следващата“, казаха от водното 
дружество.

Заведения 
отварят 
в новата 

библиотека 
и Морското 

казино

Следващият брой на вестник 
„Черноморски фар“  

ще излезе на 2 февруари

Бургас - осигурен с питейна 
вода поне За година

От декември до 
средата на януари 
в Камчия са влезли 
над 60 млн. кубика

3u

Общински бюджети  
по време на пандемия

4 В Несебър ще разполагат  
с 65 200 000 лева, в Средец -  
с 22 000 000
4 Кметът Димитър Николов: 
Няма да прахосваме пари за 
неподменени ВиК тръби
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Собственикът на легендарната  
дискотека „Сатан“ реди епични куплети
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Георги РУСИНОВ

Община Бургас ще доба-
ви още три обекта, които 
ще отдава под наем. Об-
щински съвет – Бургас 
прие три докладни, от кои-
то става ясно, че в Нем-
ската болница, или бъде-
щата библиотека, ще има 
заведение и книжарница. 
В Морското казино ще има 
поетично кафене.

Двата обекта в библио-
теката ще се намират на 
първия етаж. Бар-кафене-
то ще има и складово по-
мещение. На етажа ще има 
още санитарни помеще-
ния, фоайе, рецепция, биб-
лиотека, библиотека-дет-
ски отдел, 3D пясъчна ку-
тия, както и други помеще-
ния за обществени услуги 
– информационен и копи-

рен център.
Кафенето ще е с обща 

площ от 134.60 кв.м, а ме-
сечната наемна цена, на 
която Община Бургас ще 
го предоставя за ползва-
не, е 970 лева, без ДДС. 
Срокът на договора е за 
пет години. Наемател ще 
се избере чрез публичен 
търг с тайно наддаване. 

Помещението, предвиде-
но за книжарница също ще 
се отдава за пет години на 
избран наемател чрез пуб-
личен търг с тайно надда-
ване. Исканата цена ще е 
от 495 лева, без ДДС на 
месец. Общата площ ще е 
146.30 кв.м.

„Функционирането на 
кафене и книжарница в 
„Културно-образователен 
център на съвременното 
изкуство и библиотека“ ще 

го превърне в атрактивно 
и привлекателно място, 
създаващо по-добри усло-
вия за ценителите на кни-
гите, редовни посетители 
на библиотеката“, посоч-
ват от администрацията.

Морското казино е дру-
гата локация, където Об-
щина Бургас предвижда да 
отдаде помещение под на-
ем за поетично кафене. 
Сградата се състои от су-
теренен етаж, първи, вто-
ри, трети етаж и покрив те-
раса. В североизточната 
част на сутерена са разпо-
ложени различни по функ-
ционалност зали, както и 
помощни помещения, мо-
кър бюфет, кетъринг зала, 
миялна, санитарен възел и 
помещение за изнасяне на 
отпадъци. Същите разпо-
лагат със самостоятелен 

вход и излаз към обширна 
панорамна тераса.

Според заместник-кмета 
по култура Диана Савате-
ва описаните помещения в 
сутерена са подходящи за 
ползване като поетично 
кафене.

„По този начин Културен 
център „Морско казино“ 
ще се разгърне като атрак-
тивно и привлекателно 
място, създаващо по-до-
бри условия за ценителите 
на различни видове изку-
ства, редовни посетители 
на организираните в него 
събития. В Казиното се 
провеждат редица концер-
ти, изложби, премиери на 
книги и филми, конферен-
ции и други събития, има-
щи нужда от кетъринг пау-
зи, които в момента се из-
вършват от различни фир-
ми, като с оглед доброто 
управление и стопанисва-
не на общинската собстве-
ност, е целесъобразно съ-
щото да бъде предложено 
за отдаване под наем чрез 
провеждане на публичен 
търг с тайно наддаване“, 
пише в докладната кметът 
Димитър Николов.

Общата площ на кафене-
то е 34.65 кв.м и включва 
мокър бюфет, кетъринг за-
ла, миялна зала с кетъ-
ринг, помещение за отпа-
дъци, входно преддверие, 
преддверие и санитарен 
възел ведно с част от при-
лежаща открита тераса от 
към изток – североизток, с 
площ 74 кв.м, граничеща с 
кафето, за разполагане на 
маси към обекта. Отново 
чрез публичен търг с тайно 
наддаване за срок от пет 
години ще бъде избран на-
емател. Месечната наем-
ната цена е 490 лева, без 
ДДС.
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Над 520 подписа срещу мидената  
„Черноморски фар“

Над 520 подписа се съ-
браха срещу инвестицион-
ното намерение на „Ем 
Джи Солюшън“ ЕООД – 
София за изграждане на 
мидена ферма в акватори-
ята на Черно море край 
Поморие. Общинският съ-
вет на града гласува де-
кларация срещу намере-
нието. Кметът на Поморие 
също не го подкрепя.

„На територията на об-
щина Поморие има реги-
стрирани над 500 риболов-
ни съда, 150 от които за 
стопански риболов. С из-
граждането на ферма за 
култивирана черна мида 
на посочените в съобще-
нието координати се за-
страшава поминъкът на 
над 300 семейства, рибо-
ловът за които е основен 
приход. Посочената зона 
в картата допълнително 
ще намали изключително 
много зоната за риболов“, 
обясняват от рибарската 
общност в Поморие.

Кметът Иван Алексиев и 
общинската администра-
ция също подкрепят иска-
нията на рибарите, а при-
етата Декларация на ОбС 
ще бъде изпратена до На-
родното събрание на Ре-
публика България, Минис-

терски съвет, Министер-
ството на околната среда 
и водите, Басейнова ди-
рекция  „Черноморски ра-
йон“ – Варна, Областна 
управа на област Бургас и 
др. институции. 

„Категорично заставам 
зад притесненията на ри-
барите и не подкрепям ин-
вестиционното намерение 
за изграждане на мидена 
ферма в зоната, която се 
използва за риболов от 
поморийските рибари и 
която е в близост до из-
точния градски плаж на 
Поморие“. Това заяви при 
новината за инвестицион-
ното намерение на софий-
ската фирма кметът 

Алексиев.
Общинският съвет еди-

нодушно прие Декларация-
та против издаването на 
разрешително за ползване 
на воден обект и изгражда-
не на аквакултури и свър-
заните с тях дейности.

Предложението за ре-
шение е на председателя 
на Общинския съвет Адам 
Адамов, а повод постъпи-
лото възражение от Ри-
барско сдружение „Неп-
тун-Поморие”, относно 
обявената от директора 
на Басейнова дирекция 
„Черноморски район“ – 
Варна процедура за изда-
ване на разрешително за 
ползване на Черно море 

на „Ем Джи Солюшън“ ЕО-
ОД – София за изгражда-
не на мидена ферма за 
срокове между 20 и 35 го-
дини.

„Мястото, където се ис-
ка да бъдат разположени 
съоръженията, е от нача-
лото на Източния плаж 
(първия вълнолом) до края 
на Централния плаж (Во-
енния санаториум). Счи-
там, че това местоположе-
ние на бъдещата мидена 
ферма ще се отрази нега-
тивно както на дейността 
на рибарите, така и на ту-
ристическия, хотелиер-
ския и ресторантьорския 
бизнес в града и региона. 
Бъдещата мидена ферма 

ще попречи на корабопла-
ването и ще застраши без-
опасността на същото, ка-
то ще възпрепятства и из-
вършваните от местни хо-
ра туристически услуги – 
разходки с яхти, лодки, 
предоставянето на раз-
лични водни атракциони, 
развитието на водни спор-
тове и др. Технологията за 
отглеждане на миди не е 
безотпадна. Има опасност 
да се влоши качеството на 
водите в района на разре-
шеното ползване, реална 
вероятност за замърсява-
не на морската вода, още 
повече, че не е изготвена 
оценка за въздействие 
върху околната среда“, 

Силвия ШАТЪРОВА 
Георги РУСИНОВ

Дългогодишният управи-
тел на „Бургаски пазари“ 
Живко Панайотов се раз-
деля с общинското друже-
ство. На негово място за 
шест месеца поста поема 
Донка Христова. Това ста-
на ясно от докладна за-
писка, която Общински 
съвет – Бургас гласува на 
януарското си заседание. 
С нея бяха потвърдени по-
зициите на още четирима 
управители на общински 
дружества.

Инж. Петко Драгнев ос-
тава начело на „Бургас-
бус“, Даниела Алексиева 
на „Иновационни систе-
ми“, Нели Бойчева на „Де-
зинфекционна станция“ и 
Иван Апостолов на БКС. 
Христова и Апостолов са 
с договори за шест месе-

ца, като след това ще се 
проведе конкурс.

„Няма драма. Пенсиони-
рам се. Аз всъщност от 
две години съм в пенсион-
на възраст", заяви пред 
репортер на „Черномор-
ски фар“ Живко Панайо-
тов. Според министерска 
заповед до 12 февруари 
всички управители на тър-
говски дружества трябва 
да преминат през кон-
курс.

Панайотов допълни, че 
той е изпълнил своята ми-
сия да стабилизира „Бур-
гаски пазари“, които дори 
и след вливането в тях на 
другата фирма - „Хляб и 
хлебни изделия“, са на пе-
чалба.  

„Доволен съм. Оставям 
едно стабилно финансово 
дружество“, коментира 
още той и заяви, че ще се 
върне към медиацията.

В бившата Немска болница ще има и книжарница

Заведения отварят в новата 
библиотека и Морското казино

Живко Панайотов 
се разделя с 

„Бургаски пазари“

Общинският съвет  
в града ги подкрепи

Основното притеснение на рибарите е, че зоната за изграждане на фермата приоритетно се използва за ри-
болов
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Вестникът е носител на награ
дата "Св.Константин Кирил Фи
лософ" на БАРМ.

Носител e на наградата "Златно 
перо" на СБЖ.

Вест ни кът е но си тел на ор ден "Св. св. Ки рил и Ме то дий",  
вто ра сте пен. Член е на Бъл гар ска та асо ци ация на ре гио нал
ни те ме дии (БАРМ).

Ина ПЕТРОВА 

Бургас се разминава с во-
дна криза. Питейна вода е 
осигурена за следващите по-
не 12 месеца, съобщиха от 
ВиК дружеството. Причината 
са падналите дъждове, които 
напълниха язовир "Камчия" 
до над 165 млн. куб. м вода. 
Това е вече около 2/3 от обе-
ма му.

„Само от 10 декември до 20 
януари в язовир "Камчия" са 
влезли над 60 млн. куб. метра 
вода, тоест водна криза не се 
предвижда до края на тази 
година, даже до началото на 
следващата“, казаха от вод-
ното дружество.

Нещо повече - при извори-
те на река Камчия има сняг и 
експертите прогнозират през 
пролетта язовир „Камчия“ до-
ри да прелее.  

Язовир "Ясна поляна" също 
вдигна нивото си. В момента 
там има над 23 млн куб. метра 
вода, което решава пробле-
мите с водата на Южното 
Черноморие.

Въпреки обезпечаването с 
вода на района, работата по 
свързването на язовири „Ахе-
лой“ и „Порой“ продължава. 
От там се очаква резервно 
водоподаване към Бургас, 
който доскоро бе заплашен 
от водна криза.

В момента на двата язови-
ра се извършват ремонтни 
дейности, свързани главно с 

електрически проблеми. Пус-
нати са обществени поръчки, 
чакат се доставки на тръби и 
други елементи, свързани с 
новия проект. 

„След това започва проко-
паването за планираните по 
проект 10 км водопроводни 
тръби, с които „Ахелой“ и „По-
рой“ ще се включат към водоп-
реносната мрежа на язовир 
„Камчия“, посочиха от ВиК.

Проектът предвижда из-
граждането на 3 км водопро-
вод за язовир „Ахелой" и 7 км 
водопровод за язовир „По-
рой". Предстои ВиК друже-
ството да възложи изгражда-
нето на една пречиствателна 
и една помпена станция за 
язовир „Ахелой". За „Порой“ 
са предвидени една пречис-
твателна и две помпени стан-
ции.

Таксата на то
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ферма събраха поморийци
мотивира предложението 
си Адамов.

Той, а и неговите колеги, 
смятат, че подобни разре-
шителни би следвало да 
се издават след съгласу-
ване с местната админи-

страция и органите на 
местното самоуправле-
ние, и след обсъждане с 
местната общност.

„Акваторията на нашата 
община е достатъчно мал-
ка, за да се развива и то-

зи бизнес. Имаме подкре-
па на общината, ако е не-
обходимо, ще продължим 
с подписката, а и други 
форми на въздействие“, 
коментира Валентин Про-
дромов - член на Рибар-

ското сдружение. Той под-
черта, че основното при-
теснение на рибарите е, 
че зоната за изграждане 
на фермата е разположе-
на в място, което приори-
тетно се използва за ри-

болов. Освен че ще бъдат 
ограничени, рибарите се 
притесняват и от това при 
силен вятър фермата ще 
се разруши, а това допъл-
нително ще затрудни ра-
ботата им. 

Дона мИТЕВА

Първата ваксина на 
учител в страната бе 
поставена в Бургас. 
Инжекцията срещу 
COVID-19 от ваксината 
на „Пфайзер“, бе по-
ставена на Антоанета 
Великова, преподава-
тел по география и ико-
номика в ПМГ „Акад. 
Николай Обрешков“. Мотивите й да 
се ваксинира са породени от отго-
ворността към семейството, близ-
ките и учениците, както и желание-
то й да се завърне по-бързо в учи-
лище. Тя сподели още, че неин бли-
зък наскоро е преболедувал коро-
навируса и това също я е накарало 
да се ваксинира. 

„Избора съм го направила отдав-
на. Мисля, че това е решението, ко-
ето трябва да вземем, за да си вър-
нем нормалността“,  каза учителка-

та, която има 40 години стаж зад 
гърба си. Тя не скри, че има и хро-
нични заболявания, което още по-
вече я мотивира да се ваксинира.

По думи на инж. Виолета Илие-
ва, началник на РУО-Бургас, труд-
но е да се каже в кои училища в 
Бургаска област има най-много же-
лаещи да се ваксинират. До мо-
мента около 1600 учители от облас-
тта са изявили желание, а хубавото 
е техният брой нараства, разкри 
още инж. Илиева. Доминиращо е 
желанието на учителите от големия 

град, където броят на 
преподавателите и 
колективът е по-го-
лям. Първата игла ще 
бъде поставена на 
всички желаещи в 
рамките на 4 дни, 
включително и събо-
та. Техният брой е 
120, като първия ден 
през кабинета на Ре-
гионалната здравна 
инспекция премина-
ха 30 души.

„За всички, които 
се имунизират тази 
седмица, има осигу-
рена „втора игла“. 
След понеделник се 
очаква нова пратка 

от ваксините“, уточни д-р Георги 
Паздеров, директор на Регионал-
ната здравна инспекция.

Той съобщи, че в Бургас се пра-
вят допълнителни списъци на лека-
рите, които искат да бъдат вакси-
нирани. 

Вчера следобед бяха поставени 
ваксини на 24 човека от Дома за 
стари хора „Цвета и Анка Върбано-
ви“ в Бургас, като в това число вли-
зат не само потребителите на со-
циалния дом, но и персоналът.

кРИмИ

Жена 
пострада при 
катастрофа 
край 
каблешково

Жена е пострадала при 
катастрофа, съобщиха от 
пресцентъра на Областна 
дирекция на МВР-Бургас. 
Инцидентът е станал на 
пътя Каблешково - село 
Дъбник. До него се е стиг-
нало поради движение с 
несъобразена с пътните 
условия скорост (сняг и 
лед) - самостоятелно 
катастрофира завъртайки 
се и излизайки извън път-
ното платно лек автомобил 
„Пежо 206“. Колата е упра-
влявана от 72-годишен мъж 
от Димитровград. След 
излизане от пътя автомоби-
лът се блъска странично в 
крайпътно дърво, а оттам 
отскача и пада в ливада. От 
удара пострадала спътни-
цата и съпруга на водача – 
69-годишна жена от 
Димитровград, която със 
сътресение на мозъка, е 
настанена за лечение в 
УМБАЛ – Бургас.

Хванаха пиян 
шофьор зад 
волана

Помориец е бил хванат 
да шофира автомобила си в 
нетрезво състояние. Това 
съобщиха от пресцентъра 
на Областна дирекция на 
МВР-Бургас. На бургаската 
улица „24-ти Черноморски 
пехотен полк“, служители 
от Пето районно управле-
ние – Бургас спрели за про-
верка лек автомобил „Ауди 
А 3“, управляван от 35-го-
дишен мъж от Поморие. 
Органите на реда установи-
ли, че той шофира след упо-
треба на алкохол с концен-
трация 1,91 промила. 
Водачът отказал да даде 
кръв за химичен анализ. 
Задържан е за срок от 24 
часа. По случая е образува-
но бързо производство.

На този етап учителите и 
непедагогическият персонал 
са около 23% за цялата об-
ласт, които са изявили жела-
ние да се ваксинират, съобщи 
директорът на РЗИ-Бургас д-р 
Георги Паздеров.

„Ваксинацията на първите 
учители ще продължи до съ-
бота включително. И другата 
седмица продължаваме. 

Има непрекъснато актуали-
зиране на списъците, има и 
нови желаещи и лекари. Ко-
легите помежду си се мотиви-
рат, виждат, че няма странич-
ни действия.

Първа доза за лекари, фармацевти, 
общопрактикуващи, стоматолози  с 
тези последни списъци ще приключим 
сряда, четвъртък. Успоредно с това 

върви и втората доза на тези от първа 
фаза. Тя е почти преполовена. 

Амбицията ни е до края на февруа-
ри да приключим с имунизацията на 
втората фаза“, обобщи д-р Паздеров.

Бургас - осигурен с питейна 
вода поне за година 

Язовир „Камчия“ след последните дъждове 

михаил кОЛЕВ

Макар и отдавна да носи 
името „Цонево“, язовирът 
все още е вписан със старо-
то си наименование „Георги 
Трайков“ в сайта на Минис-
терството на околната среда 
и водите. Това показва 

справка в него. Първоначал-
но при създаването му водо-
емът е кръстен на видния ко-

мунистически деец, но след 
настъпването на демокраци-
ята е преименуван на „Цоне-
во“.

Тази макар и не чак толко-
ва сериозна, но пък създава-
ща объркване, нередност е 
забелязал и кметът на общи-
на Руен Исмаил Осман, кой-
то следи нивото на язовира, 
тъй като част от него попада 
на територията на Бургаска 
област в община Руен. Ос-
ман добави, че към момента 

„Цонево“ е на 33% пълен, ка-
то преди това е бил достиг-
нал критичните 18%. 

Язовирът е изграден през 
1974 година, предимно за 
промишлено водоснабдява-
не и напояване. Той е трети-
ят по големина язовир в Бъл-
гария, като по-голямата му 
част е разположена в област 
Варна. „Цонево“ е използван 
за отдих, почивка и риболов. 
Зарибен е със сом, шаран, 
толстолоб, бял амур, костур.

За държавата язовир „Цонево“ е 
още с комунистическото си име

Започна ваксинацията на учителите
Преподавателката  
по география от ПМГ  
„Акад. Николай  
Обрешков“ даде старт 

Д-р ГеОрГи ПАЗДерОВ:
Амбицията ни е до края на февруари  
да приключим с втората 
фаза на имунизацията 



Максим МОМЧИЛОВ 

Обектите на Строителна 
програма за 2021 г. са изгот-
вени от началника на отдел 
„Управление на общест-

вените поръчки“ Сюрея 
Юсуф,съгласувани с Иван 
Гургов - заместник-кмет 
„Бюджет и финанси” на 
община Несебър. За капи-
талови разходи на общи-
на Несебър са предвиде-
ни средства в размер на  
12 656 500 лв. с източници 
за финансиране от целе-
ва субсидия от Република 
България и от собствени 
приходи. 

Разчетени са средства 
за изграждане на инфра-
структурни обекти, из-
граждане на нови улици 
и тротоари, текущи ремон-
ти на улични и тротоарни 
настилки, текущи ремонти 
на административни сгра-
ди на територията на об-
щината, проектиране и из-
граждане на детски пло-
щадки и спортни зони. 

Средства се предвиж-
дат и за довършител-
ни дейности на зрителна 
зала в Центъра за култура 
и образование „Артиум“. 
Ще продължи строител-
ството на спортно-рекре-
ативния парк и прилежа-
щото му футболно игрище 
на територията на Свети 
Влас.

За бюджетната 2021 г. 
Община Несебър започ-
ва изпълнението на ос-
новните дейности по про-
ект „Рекултивация на депо 
за твърди битови отпадъ-
ци в м. Балабана, земли-
ще на гр. Обзор, община 
Несебър“. Изпълнението 
на техническата рекултива-
ция на депото включва пре-
депониране на натрупани-
те отпадъци в ново тяло 
на обекта върху по-малка 

площ, полагане на горен 
изолиращ екран и на ре-
култивационен слой и др.  

С реализирането на 
проекта ще се постигне 
ограничаване разпрос-
транението на вредни 
емисии в атмосферата, 
запрашаването, негатив-
ното въздействие върху 
компонентите на околна-
та среда – почви,  въздух, 
повърхностни и подземни 
води и ще се минимизи-
рат рисковете за човеш-
кото здраве. В резултат 
на проектните дейности 
ще се възвърнат функции-
те на нарушените почви и 
ще се възстановяват еко-
системите. Срокът за из-
пълнение на администра-
тивния договор за безвъз-
мездна финансова помощ 
е до 21.02.2022 г. 

Дейностите на Община 
Несебър за благоустроя-
ването на Обзор са в ос-
новата на превръщане-
то на населеното място 
в модерен, процъфтяващ 
и перспективен курортен 
град. Общинските строи-
телни дейности са центъ-
рът на града, който пре-
търпя промяна чрез ця-
лостна подмяна на на-
стилките, оформяне на 
изцяло пешеходна зона 
с нов фонтан на площад 
„Свобода“ и ново парко-
во осветление. Бяха из-
градени: детска площад-
ка с катерушки; паркова 
среда с места за сядане, 
отдих и рекрeация; амфи-
театър за провеждане на 
културни събития; алея на 
светещите водни капки за 
вечерни разходки.

Максим МОМЧИЛОВ

Приходите за имущест-
вените данъци възлизат на 
23 060 000 лв., а неданъч-
ните приходи са 3 750 000 
лв. За ползване на дет-
ски градини и др. по об-
разование - 250 000 лв., за 
ползване на детски ясли 
и др. по здравеопазване - 
10 000 лв., за ползване на 
домашен и социален  пат-
ронаж и общ. социални ус-
луги - 150 000 лв., за полз-
ване на пазари, тържища, 
панаири - 200 000 лв.,за би-
тови отпадъци - 13 100 000 
лв.,за ползване на обще-
жития и др. по образова-
ние - 10 000 лв., за техниче-
ски услуги - 350 000 лв.,за 
административни  услуги - 
250 000 лв., за притежава-
не на куче - 10 000 лв., дру-
ги общински такси - 100 000 
лв., като всичко общински 
такси са 14 430 000 лв.  

За глоби, санкции, неус-
тойки  приходите са 84 389 

лв., за наказателни лихви 
за данъци - 1 100 000, а всич-
ко глоби и административни 
наказания - 1 184 389 лв

Всичко приходите са 
57 203 234 и всичко фи-

нансиране на дефцита - 
7 996 766 лв., като общин-
ският  бюджет възлиза на 
65 200 000 лв. 

Разходите за общите дър-
жавни служби са 10 763 100 

лв., в т.ч. капиталов разход 
- 1 867 300 лв. За отбрана и 
сигурност - 876 484 лв. За 
образование - 17 096 125 
лв., в т.ч. капиталов разход 
- 1 182 300 лв. За социално 

осигуряване, подпомагане 
и грижи е 1 261 294 лв., в т.ч. 
капиталов разход - 40 500 
лв. Жилищно строителство 
и БКС - 20 689 550 лв., в т.ч. 
капиталов разход 4 105 800 
лв., Почивно  дело, култу-
ра и физкултура - 6 586 730 
лв., в т.ч. капиталов разход 
3 404 600 лв., Икономически  
дейности и услуги -6 863 732 
лв., в т.ч. капиталов раз-
ход - 2 056 000 лв., а раз-
ходите за лихви по емисии 
са 130 000 лв., като всич-
ко разходи: 65 200 000 лв., 
в т.ч. капиталов разход 
12 656 500 лв.

Приходите и разходи-
те за общинския бюджет 
са изготвени от Антоанета 
Харизанова - началник на 
отдел "Бюджет и разреши-
телни режими",съгласувани 
с Иван Гургов - заместник-
кмет  „Бюджет и финанси” 
на община Несебър. 

Проектобюджетът бе об-
съждан в сряда от общин-
ските съветници.
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Проектобюджетът на 
Несебър е 65 200 000 лева 

ОБЩИНСКИ 
БЮДЖЕТИ  

ПО ВРЕМЕ НА 
ПАНДЕМИЯ

Несебър - стар град:  Рехабилитация/реконструк-
ция и модернизация на рибарско пристанище Северна 
буна – Несебър; изграждане на фитнес на открито ПИ 
51500.501.4; изграждане на кафе, павилион и общ. тоа-
летна ПИ 51500.501.4; реконструкция на улична мрежа гр. 
Несебър - Стар град, ул. „Мена” и ул. „Рибарска”; рекон-
струкция на ул. „Тервел”, ул. „Ахелой” и ул. „Месамбрия” 
- частично; реконструкция на СУ „Л. Каравелов“ - корпус 
Стар град Несебър.  

Несебър - нов град и к.к. Слънчев бряг: Изграждане 
на  многофункционална сграда - културен център + над-
зор; интериорно оборудване и обзавеждане на зрителна 
зала - културен  център; изграждане на обществен сели-
щен парк с открити обекти за спортни дейности и пло-
щадка за игра в кв. „Черно море”; инженеринг на спорт-
на зала –стадион ,Етап 1 и Етап 2 - тротоари по улиците 
в ж.к. „Черно море"; реконструкция на част от уличното 
осветление по ул. „Св. св. Кирил и Методий” от о.т. 597 
ПИ 51500.502.201 и ПИ 51500.502.268 и ул. „Гоце Делчев”; 
реконструкция на част от уличното осветление по ул. 
„Георги Сава Раковски”; изграждане на скейт парк; из-
граждане на поливни системи; изграждане на подземни 
съоръжения с контейнери за битови отпадъци; закрива-
не и рекултивация на съществуващо общинско депо за 
битови отпадъци; саниране на административна сграда 
на Община Несебър; разширение на ДГ„Слънце” и ре-
конструкция на покрив на съществуваща сграда в УПИ 
V общ., кв. 5601 с идентификатор 51500.506.316 по пла-
на на к.к. Слънчев бряг –запад; изграждане на нови ули-
ци в к.к. Сл. бряг – запад; проект "Организация и провеж-
дане на рибен фестивал "Есенни пасажи 2020"; подмяна 
на котел в СУ "Любен Каравелов". 

Свети Влас: Изграждане на футболно игрище в спорт-
но рекреационен парк; изграждане на две класни стаи, 
надстройка на втори етаж, 120кв.м в ОУ "Св. св. Кирил 
и Методий". 

Обзор: Основен ремонт на главен канализационен ко-
лектор Ф500, в съществуваща алея; градска тоалетна, 
находяща се в УПИ VI-266.473 – за градски парк, кв. 37 
по плана на гр. Обзор,; инженеринг напоителни систе-
ми парк център,; паркоустройство и благоустрояване на 
градски парк, в УПИ VI-266.473, кв. 37 по плана на Обзор; 
паркоустройство и благоустрояване на площадно прос-
транство на площад „Свобода“ и прилежащи улици; из-
граждане на фонтан в ПИ 53045.502.473 по КК Обзор; за-
криване и рекултивация на съществуващо депо за твър-
ди битови отпадъци в м. Балабана - Обзор; изграждане 
на открит паркинг, детска площадка и озеленяване; ре-
конструкция на битова и дъждовна канализация на ста-
дион. ВиК връзки ПИ 53045.502.35. 

Равда: Изграждане на северен околовръстен  път от 
о.т. 11 до о.т. 559; преустройство на полифункционална 
обществена сграда с клубно предназначение в УПИ I - 
общ, кв.28 по плана на с. Равда; реконструкция на улич-
но осветление на ул. „Македония“; реконструкция на ул. 
„Македония“; реконструкция на улично осветление на 
ул. „Св. св. Кирил и Методий”; реконструкция на ул. „Св. 
св. Кирил и Методий“.

Кошарица: Изграждане на велоалея; изграждане на 
екопътека; изграждане на водостоци. 

Оризаре: Изграждане на водопровод. 
Баня: Изграждане на многофункционална сграда за 

обществено обслужване в ПИ 02703.501.638 по КК на 
с. Баня.
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Започва изграждането на 44 обекта по 
строителната програма на община Несебър

В Стария Несебър обектите са 6, в Новия Несебър и кк „Слънчев бряг” - 16,  
в Свети Влас - 2, в Обзор - 9, в Равда - 6, в Кошарица - 3 в Оризаре и Баня - по 1

Слънчев бряг - запад

Обзор

Стадионът в Свети Влас
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Чф 5
В Средец ще разполагат с 22 милиона 

Силвия ШАТЪРОВА

За тази година проек-
тобюджетът на община 
Средец е завишен с бли-
зо 3,5 млн. лева. Така от 
18,5 млн. за 2020 година 
рамката му за 2021 ще е 22 
млн. лева. Завишението е 
с 18% и идва от държавно 
делегираните дейности. 
Целевата субсидия за 
капиталови разходи ще 
е 1 250 000 лева, тя също 
е увеличена с 12%. „Ще 
изпълним изключително 
амбициозната строител-
на програма на община-
та, за капиталовата про-
грама са осигурени сред-
ства“, заяви кметът на об-
щината Иван Жабов.

Ще бъдат ремонтира-
ни улици „Бачо Киро“, 
„Васил Левски“, част от 
„Осми март“  и Дома на 
народната армия в гра-
да, сред големите обекти 
е ремонт на читалището 
в Дебелт, както и основ-
ни отсечки от четвърто-
класната пътна мрежа 
като пътя между Суходол 
и Русокастро, Орлинци - 
Загорци, както и отсеч-
ката Средец - Белила - 
Проход, ще бъдат почис-
тени и храстите по тях. 
Планиран е ремонт на 
парка в града, който ще 
премине през три етапа. 
Тази година ще се подме-
нят осветителните тела и 
пейките.

„Чакаме да подпишем 
договор за подмяна на 
улично осветление на 
Средец“, допълни още 
Жабов. 

През тази година не 
се очаква повишение на 
местни данъци и такси, с 
изключение на таксата 
за товарни камиони, ко-

ито преминават през път-
ни отсечки на територия-
та на общината и разби-
ват асфалтовото покри-
тие. Това е заложено с 
промени в общинска на-
редба, която ще бъде гле-
дана от общинските съ-
ветници.

За подмяна на дъж-
довната канализация 
в града, която идва от 

Средното дере, общината 
ще кандидатства чрез об-
ластния управител пред 
Фонда по бедствия и ава-
рии. Отново от там се оч-
акват пари за ремонта на 
два моста - преди село 
Голямо Буково и този по 
пътя Белила - Средец. 

„След последния по-
рой се отвориха пробле-
ми по улица „Мичурин“ 

в Средец и улицата око-
ло Кооперативния па-
зар, където ще се под-
мени асфалтът“, заяви 
още Жабов. Общата сума 
за четирите обекта е на 
стойност 600 000 лева.  
Той е убеден, че като се 
направи ремонт на дъж-
довната канализация, ще 
се справят с незаконни-
те сметища, които вода-
та довлича в града. 

„Има вариант и да кан-
дидатстваме по проекта 
за рехабилитация на об-
щинската болница. В мо-
мента всичко е в нача-
лен етап. На първо мяс-
то ще направим всич-
ко възможно да купим 
рентген.

Другото, което е, зави-
шени са и параметрите 
за зимно поддържане и 
снегопочистване със 7-10 
процента. Имаме дос-
татъчно средства, даже 
и нещо да ни изненада, 
така както беше с дъж-
довете, да бъдем подгот-
вени финансово и да ре-
агираме веднага - допъл-
ва Жабов. - Парите ни-
кога не достигат, но се 
вместваме в рамката на 
бюджета. Затова ремон-
тите на улиците ги плани-
раме през годините.“

Проектобюджетът на 
Несебър е 65 200 000 лева 

Амбициозна капиталова програма 
е подготвила администрацията

Георги РУСИНОВ

Общински съвет – 
Бургас подкрепи кме-
та на община Бургас 
Димитър Николов в иска-
нето му до ВиК-Бургас за 
спешни ремонти от стра-
на на дружеството по 
бургаски улици. Кметът 
за пореден път заяви, 
че ремонти на улици от 
страна на общината ще 
се правят само кога-
то ВиК извърши техните 
подмени на водопроводи 
и канализация.

„Тази администрация, 
която ръководя, винаги 
се е отнасяла с отговор-
ност към средствата от 
бургаските данъкопла-
тци. Затова отново заявя-
вам, че нямаме намере-
ние да прахосваме пари 
и да ремонтираме улици 
с неподменена подземна 
инфраструктура не само 
в града, а и в община-
та. На места има не 30-, 
а 40- и 50-годишни тръ-
би. Ежедневно на някол-
ко места в града възник-
ват ВиК аварии. ВиК не 
се ръководи от Община 
Бургас. Ако досега аз из-
пращах писма с молба, 

сега ще мога много по-
солидно, с гласовете на 
вас, общинските съвет-
ници, да внеса списъка 
с улиците на Бургас, ко-
ито се нуждаят от спешен 
ремонт. На първо място в 
дългия списък сме изве-
ли улиците, за които от-
говаряме многократно на 
жалби и за тях са внесе-
ни подписки от гражда-
ни, домоуправители, фир-
ми. Да, ние имаме готов-
ност като Община да вне-
сем за гласуване в мест-
ния парламент този спе-
шен списък с улици, ко-
ито да бъдат ремонтира-
ни в рамките на година. 
Средства ще намерим. 
Но няма да ремонтира-
ме улици, които са с не-
подменена подземна ин-
фраструктура! Колкото 
по-бързо ВиК постави 
нови тръби на тези ло-
кации, толкова по-бър-
зо ще влезе Общината, 
за да ремонтира отгоре, 
ще реагираме на секун-
дата“, заяви той пред съ-
ветниците.

Градоначалникът до-
бави, че на няколко пъти 
пише писма до ВиК-
Бургас, но оттам му от-

говарят, че имало и дру-
ги общини и градове, къ-
дето има нужда от ре-
монти.

„Искам да променим 
това и затова търся под-
крепата ви. Имаме готов-
ност да започнем ремон-
тите веднага щом ВиК-
Бургас подмени водопро-
водите и канализацията. 
С това се стремим да на-

правим нещо качествено, 
а не кърпеж на кърпежа“, 
каза още Николов.

„Българово, Равнец и 
Твърдица също ще бъ-
дат обект на ремон-
ти, тъй като и за тях 
се готвят проекти. В 
Банево, Ветрен, Маринка 
и Рудник ВиК инфра-
структурата е подмене-
на, а улиците - асфалти-

рани“, добави кметът.
Целта на подкрепе-

ната от местния парла-
мент инициатива на кме-
та е да се предвиди фи-
нансов ресурс в Бюджет 
2021 за обновяване там, 
където ВиК има готов-
ност да извърши най-на-
пред подземната рабо-
та, а после Общината да 
преасфалтира и изгради 
нови тротоари отгоре. 
Така няма да се правят 
излишни харчове, както 
и няма да се налага ре-

монтирана улица отново 
да бъда разкопана за-
ради ВиК аварии или за 
подмяна на водопренос-
ната мрежа.

С одобреното предло-
жение на кмета се проме-
ня алгоритъмът на взаи-
модействие между инсти-
туциите, така че ВиК асо-
циацията да подава пред-
варителна информация 
за планираните ремонти 
и инвестиции в Бургас, а 
не както досега след при-
емането на бюджета.

Приоритетно от ремонт на пътни и тротоарни 
настилки се нуждаят следните улици:

Ул. "Климент Охридски", ул. "Ивайло", ул. 
"Патриарх Евтимий", ул. "Шейново", ул. "Пробуда", 
ул. "Македония", ул. "Христо Фотев", ул. "Цар 
Самуил", ул. "Дебелт", ул. "Мария Луиза", ул. 
"Гладстон", ул. "Цар Асен",  ул. "Оборище", ул. "Асен 
Златаров", , ул. "Иван Богоров", ул. "Странджа", 
ул. "Екзарх Йосиф", ул. "Митрополит Симеон", ул. 
"Славянска", ул. "Д-р. Нидер", ул. "Индустриална", 
ул. "Петко Задгорски", ул. "Атанасовско езеро", ул. 
"Константин Величков", ул. "Перущица", ул. "Шар 
планина", ул. "Одрин".

От вчера започна ремонтът на „Юрий Венелин“, 
където бяха подменени ВиК тръбите. Забраната 
за движение на автомобили в участъка ще важи 
до 15 април тази година.

 
За тях Общината има готовност да финансира 

подмяната на настилките и ще ги представи за 
приоритетни на общото събрание на регионал-
ната ВиК асоциация, с искане да залегнат в го-
дишния план на ВиК дружеството.

Инж. Иван Жабов

Военният клуб в Средец

Няма да прахосваме пари на бургазлии 
за неподменена ВиК инфраструктура

Общинският съвет подкрепи 
искането му за спешни ремонти 

Завишени са сумите за снегопочистване



Съветници питат, 
администрацията отговаря

Михаил КОЛЕВ

Фамилия Манукян е една 
от най-разпознаваемите в 
Бургас. През 1915 година, 
когато по арменските земи, 
намиращи се в съвременна 
Турция, се извършва гено-
цид над арменците, един 
представител на рода успя-
ва да се спаси от кланетата 
и впоследствие да намери 
убежище в морския град. 
Така започва началото на 
този род Манукян в Бургас. 

Един от най-видните пред-
ставители на фамилията в 
града е Манук Манукян, на-
пуснал този свят на 6 де-
кември 2016 година. Дата, 
на която се отбелязва Де-
нят на св. Никола – закрил-
ник на мореплавателите и 
на Бургас, за който видният 
общественик милееше и 
посвети много време, сили 
и благородни каузи. Може 
би има силна символика в 
това, че той си отиде точно 
на този ден...

Манчо, както бе известен 
в Бургас, бе познат сред съ-
гражданите си като личност 
със свободен дух, бунтар и 
винаги отстояващ своята 
позиция, каквото и да му 
костваше това. Истински 
патриот, за когото и армен-
ските корени, и любовта 
към Бургас бяха еднакво 
важни. Винаги се е гордял и 
с двете, милееше за Арме-
ния и обичаше Бургас, за-
щитаваше интересите му и 
хората в него. Активен 
участник в политическия 
живот на града, един от ос-
нователите на СДС-Бургас, 
Клуб „19 ноември“, част от 
ПП, „Екогласност“ общин-
ски съветник от НФСБ. Еко-
логията беше „болната” му 
тема – милееше за всяко 
отсечено дърво, за изчез-
ващата риба в морето, за 
отровения въздух, органи-
зираше шествия, протести, 
бранеше каузите в нацио-
налните медии и в общест-
вени диспути. 

Роден през 1952 година, 
завършва Механотехнику-
ма в Бургас, по-скоро зара-
ди семейната традиция, а 
не по призвание. Страстта 
му е литературата, изобра-
зителното изкуство – обо-
жавал е поезията на Христо 
Фотев, картините на Георги 
Баев. Сам пише стихове, 
рисува картини, създава ху-
дожествени изделия от ко-
вано желязо (последното – 
пак семейна традиция по 
линия на дядо му и баща 
му). Посещава кръжока при 
видния художник Енчо Ра-
чев, участва в изложби, гот-
ви се да следва в Ереван-
ската художествена акаде-
мия, но в последния момент 
заминава синът на виден 
партиен „другар”. Въпреки 
това цял живот остава свър-
зан с изкуството, продъл-
жава да рисува, прави са-

мостоятелни изложби – 
един истински творец по 
душа! „ В широк смисъл то-
ва съм взел и аз от него“, 
споделя още Левон, който е 
диригент и трето поколение 
музикант. 

След казармата баща му 
започва работа на летище-
то, но скоро разбира, че не 
може да се подчинява по-
вече на военизирана дис-
циплина, униформи и запо-
веди, които му „стягат ду-
шата”. Левон допълва: „Бе-
ше изключително свободо-
любив човек, не можеше да 
търпи някой да му нарежда 
какво да прави. Искаше 
сам да е господар на себе 
си.” И намира начин.

Страстта му към рисува-
нето го насочва към ре-
кламната дейност и с прия-
тели и колеги създава пър-
вото в Бургас ателие за си-
топечат. Скоро вече е един 
от най-добрите и търсени 
полиграфисти в региона. 
Това му дава свободата да 
разполага с времето си. А 
то е свързано с мечтата му 
да плава. 

Тук е мястото да посочим 
другата голяма страст на 
Манук – морето, с което той 
е свързан през целия си 
живот – отначало като пре-
живяване, по-късно като 
борба за спасяването му. 
Израснал „на моста”, както 
обичал да казва, запален 
рибар, отначало купува гу-
мена лодка, след време – 
дървена (11 м, най-голямата 
лодка в Созопол), която с 
приятели преустройва в ях-
та. С нея прекосява Черно 
море до Кримския полуос-
тров и Ялта, плава по Дунав 
до Унгария (по-нататък не 
го пускат с цялото семей-
ство, защото още не е до-
шла 1989 година). 

През есента любимото 
място на Манук е река Ро-
потамо, където остава поне 

един месец на риболов. Ле-
вон допълва, че никога ня-
ма да забрави летата на 
морския бряг край хотел 
„Приморец“, където в про-
дължение на години баща 
му строи втората си яхта от-
ново с помощта на прияте-
ли. Спомня си годините, ко-
гато плават заедно: „По Ду-
нава от 4-годишен бях „член 
на екипажа”. Имахме неве-
роятни изживявания. Със 
седмици не сме спирали на 
бряг, връзвали сме се за 
руски, австрийски и унгар-
ски кораби. Качвахме сме 
се на тях и заедно измина-
вахме част от пътя срещу 
течението по реката. През 
тези месеци животът с ба-
ща ми беше живот на вода. 
Да не виждаш суша със 
седмици, да спираш по ос-
трови, да се запознаваш с 
хора, които са избрали то-
ва за професия или начин 
на живот, да слушаш разка-
зите им, да си помагате в 
екстремни ситуации в теж-
ки бури и течения – това са 
много силни спомени. И се-
га, когато се връщам назад, 
осъзнавам, че съм имал из-
ключителен късмет да пре-
мина през тези емоции. 
Радвам се, че ги изживяхме 
заедно и макар и да съм 
бил малък, те са живи в мен 

до днес.“
След промените през 

1989 година ателието преус-
тановява дейността си и по 
една абсолютна случайност 
Манук попада в търговския 
бизнес. Това отново не е 
неговата сфера, но време-
ната са трудни и всеки тър-
си начин да преживява. То-
ва, което се превръща в не-
гова нова страст, е свърза-
на с мечтата му да промени 
системата, да се бори за 
демокрацията, за Бургас, 
за морето.

Левон Манукян не се нае-
ма да каже кои черти в ха-
рактера е наследил от баща 
си, но в една е сигурен – не-
търпимост срещу неправда-
та. 

„Не се страхувам да изра-
зявам мнението си, дори ако 
това не се харесва на много 
хора. Баща ми винаги се 
възпротивяваше срещу по-
грешни политически реше-
ния – било то срещу свои 
или чужди – заради идеята, в 
името на каузата. Беше сред 
първите в палатковите лаге-
ри и протестираше с дни, съ-
бираше подписки, правеше 
гладни стачки, организира-
ше протести, шествия. Един 
от най-сериозните му успехи 
е спирането на петролопро-
вода Бургас – Александру-

полис, за който беше прове-
ден референдум в града.” 

Организирал е много кам-
пании по различни инициа-
тиви и Левон признава, че 
баща му е преживявал дос-
та тежки моменти заради 
активната си гражданска 
позиция, взимал е трудни 
решения, натискът върху 
него от най-високо ниво 
често е бил много силен, но 
е удържал и винаги побеж-
давал в името на високата 
цел – Бургас. „Както кметът 
ни Димитър Николов каза 
на погребението на баща 
ми: „За Манук Бургас беше 
кауза“! Да, Бургас беше ка-
уза за него! Екологията бе-
ше кауза! Честността в по-
литиката беше кауза! Но за 
да постига човек целите си 
и да променя нещата, тряб-
ва да има политическа по-
зиция, да може да предлага 
идеи и да изисква реализи-
рането им от управляващи-
те. Това е и причината Ма-
нук Манукян да се обвърже 
политически, макар (по ду-
мите на сина му) самият той 
да не се е определял към 
дадена партия. „Баща ми 
винаги е бил неутрален, със 
собствено мнение, често е 
влизал в пререкания дори и 
със свои съпартийци. Те 
знаеха, че когато той каже 
нещо, спорът е безсмислен, 
защото с него „трудно се 
излиза на глава”, а аргу-
ментите му са железни. 
Държеше на своето до по-
следно, критикуваше, беше 
безкомпромисен, решения-
та му не бяха бързи, но 
окончателни. Един от при-
мерите е членството му в 
СДС – Бургас, създадено 
благодарение на ентусиас-
ти като него. Тогава идеята 
беше за генерална промя-
на, но се присламчиха хо-
ра, които търсеха лични об-
лаги. А когато Иван Костов 
регистрира СДС като поли-
тическа партия, баща ми 
предвиди каква е целта, 
разграничи се и напусна. 
Тогава се ориентира към 
движението за екология и 
помогна за основаването 
на ПК „Екогласност” в Бур-
гас. И докрая остана заклет 
еколог.”

В Бургас всички познава-
ха Манчо като изключител-
но почтен човек, който ни-
кога няма да те излъже или 
да направи нещо зад гърба 
ти. Левон казва, че баща му 
е бил готов на всичко не са-
мо за приятели, близки, но 
и за непознати хора, които 
имали нужда от помощ. „Ко-
гато след работа в магазина 
си на „Богориди“ се приби-
раше вкъщи (на 10 минути 
път), той пристигаше след 
час, защото постоянно го 
спираха хора да разговарят 
с него. Познаваха го всички 
– и лично, и от телевизията 
и му споделяха проблемите 
си, а той търсеше начини да 
ги разреши: звънеше по те-
лефони, използваше лични 
и обществени връзки и ин-
ституции. Вечер се приби-
раше с думите: „Ако знаете 
днес какво стана...“ и ние 
вече знаехме, че се е сблъс-
кал с поредната нередност, 
с която трябва на мига да се 
заеме. А когато проблемът 
се отнасяше за родния му 
град – о, тогава беше свето-
вен проблем! Събираше ме-

дии, правеше пресконфе-
ренции, пишеше плакати, 
караше се, организираше 
протести. И то само и един-
ствено в името на Бургас!”

Сега, четири години, от-
както Манук не е сред нас, 
Манукян-младши споделя, 
че за миг не се съмнява 
каква щеше да бъде пози-
цията му спрямо днешната 
политическа обстановка. 
Пак щеше да е сред първи-
те на протестите – главно 
срещу политическите „ви-
руси” и заразата, която раз-
пространяват повече от 30 
години.

„Имаше много приятели, 
дори не знам кой не му бе-
ше приятел. Дългите години 
на борба го промениха, за-
почна да натежава умора-
та, стана по-рязък, по-не-
търпим към безобразията. 
А те наистина ставаха все 
повече. Но колкото и да 
спореше или да се караше 
с някого, дори политически-
те му противници не се сър-
деха. Винаги ме е изумявал 
този факт. Можеше да бъде 
рязък до крайност, а чове-
кът срещу него да го тупа по 
рамото и да му се усмихва: 
„А, бе, Манчо, да знаеш 
колко те обичам!“ Не знам 
как го правеше – може би 
защото у него нямаше ом-
раза, а принципност, защо-
то не осъждаше хората, а 
критикуваше постъпките 
им. Защото имаше една из-
ключителна харизма и бе-
ше много, много добър чо-
век. Това му бе дадено от 
Бог“, казва диригентът.

Той добавя, че баща му е 
бил горд и изключително 
честен човек. Никога не е по-
искал нищо за себе си. Бо-
рил се не за постове и обла-
ги, а в името на един висок 
идеал, който не се купува и 
не се заменя с нищо. Може 
би затова са го наричали 
идеалист. На фона на опоро-
чената действителност, той е 
бил наистина един съвреме-
нен Дон Кихот. 

„Често се е борил с вя-
търни мелници, но се боре-
ше! Срещу безумията в по-
литическия ни живот, сре-
щу корупцията и безнаказа-
ното ограбване на държа-
вата. 

Той беше онзи коректив, 
който ни трябва, особено в 
трудни и сложни времена. 
Такива хора са необходи-
ми, за да държат будно об-
щественото съзнание, да 
изразяват позицията на на-
рода. Защото иначе всичко 
се размива в мътните води 
на политическите интереси. 
Сигурен съм, че на много 
хора им липсва усмивката 
му, доброто му настроение, 
готовността да помага, не-
говата Човечност. Затова 
вярвам, че отсъствието му 
все още се усеща от хора-
та, които го познаваха“, 
казва още неговият син Ле-
вон Манукян. 

„Онова, което на мен най-
много ми липсва, е да виж-
дам как баща ми се радва 
на постиженията ми. Той 
наистина беше много горд с 
мен, особено в последните 
години, когато стъпих на го-
лемите сцени. Не изразява-
ше външно емоциите си, но 
усещах, че е щастлив зара-
ди мен. Липсва ми просто 
да видя погледа му...”

Манук Манукян,  
за когото Бургас беше кауза
4 Видният общественик бе 
пример за свободен дух и борба 
срещу неправдите
4 „Той беше онази „контра“,  
от която обществото има 
нужда“, казва синът му Левон

БащИ
и синове
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Манук (в центъра на снимката) винаги е 
приемал присърце проблемите на хората. 
Зад него са Здравко Сталев, Валентин Ка-
сабов и д-р Петър Бодуров - други извест-
ни бургаски общественици и политици

Манук бе сред най-върлите противници на петролопровода „Бургас - Алек-
сандруполис“

Манук (вляво) със сина си Левон и сестра си Хер-
мина



През 2020 г. не са на-
стъпили условия, налага-
щи промяна в цените на 
таксиметровите услуги 
на територията на общи-
на Айтос, затова кметът 
Васил Едрев предлага на 
Общинския съвет да бъ-
дат запазени миналого-

дишните минималните и 
максималните цени на 
таксиметровите превози. 
Няма пречка, при промя-
на на финансово-иконо-
мическата обстановка, 
цените да бъдат актуали-
зирани, но засега те да 
останат същите, предла-
га градоначалникът. 

Минималните цени за 
таксиметров превоз на 
пътници за един кило-
метър пробег валидни 
на територията на общи-

на Айтос, са 80 ст. днев-
на тарифа и 90 ст. - нощ-
на тарифа. Максимални-
те цени за един киломе-
тър, валидни на терито-
рията на община Айтос 
са дневна тарифа – 2,00 
лв. и нощна тарифа – 2,50 
лв. за един километър 
пробег. Решението е на 
Общинския съвет, който 
ще се произнесе на ре-
довното си заседание на 
29 януари 2021 г.

НП
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На 28 януари жители-
те на община Айтос се 
събудиха с добра нови-
на - през нощта всички 
общински пътища бяха 
отворени. До 18.00 часа 
на 27 януари проходими 
бяха пътищата само към 
пет села. След спиране-
то на вятъра, в продъл-
жение на 10 часа и през 
цялата нощ машините 
на почистващата фир-
ма работиха без почив-
ка, за да отворят блоки-
раните 11 населени мес-
та. Приключиха рабо-
та в 04.30 часа, а от Об-
щинския кризисен щаб 
съобщиха, че всички пъ-
тища са проходими при 
зимни условия, няма се-
лища и градски кварта-
ли без ток и вода.

През целия ден на 27 
януари зимната обста-
новка на територията 
на общината беше ус-
ложнена заради ураган-

ния вятър. Поради ава-
рии шест села останаха 
без ток - Лясково, Мал-
ка поляна, Карагеорги-
ево, Тополица, Черно-
град и Поляново. Още 
сутринта беше възста-
новено елзахранването 
на Лясково и Малка по-
ляна. До обяд ток вече 
имаха и жителите на ос-
таналите четири населе-

ни места. 
През целия ден прохо-

дими останаха само пъ-
тищата към селата Съ-
диево, Пирне и Кара-
ново. Всички остана-
ли бяха труднопроходи-
ми, със заледени и зас-
нежени пътни настил-
ки. Цялата налична тех-
ника почистваше нон-
стоп, но вятърът обра-

зуваше нови навявания 
след машините. Няма-
ше бедстващи хора, за-
късалите в снега авто-
мобили бяха изтегляни. 
Кметът Васил Едрев се 
обърна с апел към граж-
даинте да избягват пъту-
ванията, ако не е край-
но наложително. Тежки 
машини бяха в готов-
ност да извозват спеш-
ните случаи.

Зимната обстановка 
в селата нямаше нищо 
общо с тази в града. На-
вяванията по селски-
те пътища бяха толкова 
силни, че в момента, в 
който машините почист-
ваха и се насочваха към 
нов път, старият отново 
биваше затрупан. Ситу-
ацията остана усложне-
на и след спирането на 
снеговалежа. Ураган-

ният вятър, който носе-
ше сняг от нивите на ас-
фалта и липсата на ви-
димост блокираха за ча-
сове движението.

След като вятърът 
утихна, започна голя-
мото нощно чистене, за 
да се “отпушат” пътища-
та към града и хората 
рано сутринта да тръг-
нат на работа.

НП

Цяла нощ разчистваха общинските 
пътища след зимната буря 

Цената за такси да остане същата

ЗИМАТА 
В АЙТОС

28 януари, 10 ч. - така изглежда ден след бурята пътят за Мъглен и Пещер-
ско

Машините работиха 
до 04.30 часа 
сутринта без почивка

Предложението е на кмета, 
решението - на съветниците



181 от общо 338 учите-
ли и служители от учи-
лищата в община Айтос 
са заявили желание да 
се тестват с антигенни 
тестове за коронави-
рус. Целта на тества-
нето в цялата страна е 
да се провери какво е 
разпространението на 

COVID-19 в образова-
телната система пре-
ди големите ученици 
да се върнат в класни-
те стаи от 4 февруари. 
Какви точно ще са из-
водите при тестване-
то на учителите и слу-
жителите, предстои да 
разберем.

За целта, в Община 
Айтос са получени 350 
теста, останалите след 
тестването, ще се съх-
раняват според изис-
кванията - на сухо и на 
стайна температура, съ-
общиха от образовател-
ната дирекция в Общи-
на Айтос. 

Ще припомним, че 
всички учители и по-
мощният персонал в дет-
ските градини бяха тест-
вани за COVID преди 1 
юни м.г., когато детски-
те заведения отвориха 
врати. Резултатът тога-
ва - нито един положи-
телен тест.

НП
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Кметът представя 
състоянието на общинската 

собственост за 2020 г.

На 29.01.2021 г. (петък) 
от 9:30 ч. в Заседателната 
зала на Община Айтос ще 
се проведе ШЕСТНАДЕСЕ-
ТОТО ЗАСЕДАНИЕ на Об-
щински съвет-Айтос, при 
спазване на противоепи-
демичните мерки, без ме-
дии и граждани. В пред-
варителния дневен ред са 
включени 12 точки, плюс 
традиционните питания 
към кмета.

Красимир Енчев – пред-
седател на Общински съ-
вет-Айтос, внася отчет и 
анализ за дейността на 
Общински съвет-Айтос за 
периода месец май - ме-
сец декември 2020 г. Съ-
ветът ще гласува предло-
жение от Васил Едрев – 
кмет на община Айтос, за 
упълномощаване на пред-
ставител на Община Айтос 
за участие в извънредно 
общо събрание на акцио-
нерите на „УМБАЛ-Бургас” 
АД гр. Бургас и определя-
не на позиция и мандат по 
решенията, които следва 
да се вземат. Градоначал-
никът ще иска и утвържда-
ване на управител на об-
щинско търговско друже-
ство „Генгер” ЕООД  гр. 
Айтос, след проведен кон-
курс. Станимир Петров – 
директор на дирекция „Фи-
нанси, бюджет и данъчно 
облагане” в Община Айтос 
ще докладва разходите за 
командировки на кмета на 
община Айтос.  

Кметът Васил Едрев вна-
ся още докладна запис-
ка за актуализация на оп-
ределените с Решение 
№25/31.01.2020 г. на Об-
щински съвет-Айтос мини-
мални и максимални цени 
на таксиметровия превоз 
на пътници за един кило-
метър пробег по съответ-
ната тарифа, валидни на 
територията на община 
Айтос. Местният парла-
мент ще разгледа и пред-
ложените от администра-
цията схеми за поставя-

не на преместваеми обек-
ти за извършване на тър-
говия и други обслужващи 
дейности върху терени об-
щинска собственост, съ-
гласно Наредбата за реда 
за разрешаване поставя-
нето на преместваемите 
обекти на територията на 
община Айтос.

Създаването на нова со-
циална услуга „Асистент-
ска подкрепа“ като деле-
гирана от държавата дей-
ност по реда на Закона за 
социалните услуги, е една 
от важните точки в днев-
ния ред, тъй като касае 
граждани, нуждаещи се от 
социална подкрепа по вре-
ме на пандемията.    

Градоначалникът вна-
ся и докладна записка 
за учредяване на безвъз-
мездно право на ползва-
не върху част от недвижим 
имот – частна общинска 
собственост. Става дума 
за три помещения с обща 

площ 96,60 кв.м, в запад-
ната част вляво от входа, 
на първи етаж от закрито-
то ОУ „Л. Каравелов”- две 
стаи с площ 80,00 кв. м и 
спомагателно помещение 
(съблекалня) с площ 16,60 
кв. м.

Ще бъдат дебатирани и 
гласувани отчет на кме-
та за състоянието на об-
щинската собственост за 
периода м. януари - м. де-
кември 2020 година и Го-
дишна програмата за уп-
равление и разпореждане 
с имотите общинска соб-
ственост в община Айтос 
през 2021 г. Разпределе-
нието на общинския жи-
лищен фонд в община Ай-
тос и прекратяването на 
съсобственост между Об-
щина  Айтос и физическо 
лице в кв. 25 по плана на 
с. Пирне, община Айтос, 
са последните две точки 
на ХVІ-ото заседание на 
Общинския съвет. 

Тестват учителите 
за COVID 

За периода май - декем-
ври 2020 г. Общинският съ-
вет е провел общо 8 редов-
ни заседания. Извънредни 
заседания не са свиквани. 
По дневен ред са разгледа-
ни общо 95 предложения, 
докладни записки, стано-
вища, отчети, 73 от тях са 
внесени от кмета на общи-
ната, 11 бр. - от председа-
теля на ОбС и 11 бр. - от 
заместник-кмета на общи-
на Айтос.

Решенията на Общин-
ския съвет са най-важни-
те актове, които той при-
ема на своите заседания. 
Те се публикуват на сайта 
на Община Айтос, раздел 
„Общински съвет“, за да 
могат с тях да се запознаят 
всички граждани. За пери-
ода с гласуване са приети 
95 решения, няма неприети 
и отложени решения. Едно 
е предложението, по кое-
то ОбС е приел друг про-
ект за решение, различен 
от предложения. Предло-
жението беше свързано с 
приемане на Наредба за 
обема на животновъдната 
дейност и местата за от-
глеждане на селскостопан-
ски животни на територи-
ята на община Айтос. На-
редбата не беше приета, 
създадена беше Времен-
на комисия за изработва-
не на нов проект на наред-
ба, в който да бъдат опре-
делени конкретно местата 
за отглеждане на селско-
стопански животни. Беше 
определен и срок, в който 
ВрК да внесе изготвения 
нов проект за разглежда-
не и приемане от Общин-
ския съвет. 

Приетите решения на 
ОбС са изпълнени, с из-
ключение на тези, които 
са в процес на изпълне-
ние, поради изчакване на 
определени процедури. 37 
са решенията на ОбС, от-
насящи се до придобива-
не, управление и разпо-
реждане с общинско иму-
щество, 8 са решенията, 
касаещи приемането и ак-
туализацията на бюдже-
та и други предложения, 
свързани с него. Решени-
ята, свързани с ползва-
не и разпореждане на зе-
меделски земи са 6, тол-
кова са и структурно-ор-
ганизационните решения 
във връзка със създава-
нето и промяната в съста-
ва на комисии, определе-
ни от ОбС, представители 

на Общината и на Общин-
ския съвет пред други ин-
ституции. 5 са решенията, 
с които се приемат, изме-
нят или допълват наредби, 
правилници, планове, про-
грами и стратегии, общо 8 
са решенията, свързани с 
дейността на общинските 
търговски дружества. При-
етите решения във връзка 
с промяната на Плана за 
регулация и застройка и 
други решения, отнасящи 
се до териториално и се-
лищно устройство и стро-
ителство са общо 9, от тях 
- свързани с училища, дет-
ски градини и читалища 
на територията на община 
Айтос – 5, с язовири – 2, с 
проекти – 5, приватизаци-
онни решения няма, други 
от компетенцията на Об-
щинския съвет – 4.

През май - декември 
2020 г. областният управи-
тел не е върнал за ново об-
съждане нито едно от взе-
тите решения, както и не е 
оспорил нито едно от тези 
приети решения. Кметът на 
общината също не е вър-
нал решение на ОбС-Ай-
тос за ново обсъждане, 
както и не е оспорил нито 
едно от приетите решения. 
Всички молби от граждани 
и от фирми, постъпили до 
председателя на ОбС Ай-
тос, са изпратени до Об-
щинска администрация за 
отговор и изпълнение по 
компетентност.

Постоянните комисии 
към Общинския съвет са 
в основата на динамиката 
на цялата дейност на мест-

ния законодателен орган.  
Постоянните комисии ”За-
конност и обществен ред 
” (ЗОР), “Финансово-ико-
номическа, бюджет и опе-
ративни програми” (ФИ-
БОП), “Общинска собстве-
ност, териториално селищ-
но устройство, стопански 
дейности и екология” (ОС-
ТСУСДЕ) и “Образование, 
култура, спорт, туризъм, 
здравеопазване и соци-
ални дейности” (ОКСТЗ-
СД) са провели по 8 за-
седания. ПК „Установява-
не на конфликт на интере-
си” (УКИ) е провела 2 за-
седания.

Подготовката и предос-
тавянето на материали-
те за заседанията се из-
вършва в съответствие с 
приетия Правилник на Об-
щинския съвет, пише още в 
отчета на председателя на 
ОбС-Айтос. Според него, 
важно е дебатите по опре-
делени теми или по голяма 
част от тях да се водят в ра-
ботна фаза, в постоянните 
комисии към Общинския 
съвет. А на всяко заседа-
ние на постоянните коми-
сии да бъдат канени пред-
ставители от общинската 
администрация, имащи от-
ношение към конкретните 
предложения. Този начин 
на работа позволява в по-
голяма степен запознава-
не с детайлите и същина-
та на обсъжданите въпро-
си, изменения или коре-
кции преди окончателното 
им разглеждане на общин-
ските сесии, категоричен е 
Красимир Енчев.

Представя Годишна програма за управление и 
разпореждане с общинските имоти през 2021 г.

Председателят на Общинския съвет 
Красимир Енчев с отчeт за свършеното 

през май - декември 2020 г.
Дебатите да са  
в постоянните 
комисии, настоява 
първият сред равни

Васил Едрев - кмет на община Айтос

181 от 338 са заявили, 
че ще го направят

ОБЩИНА АЙТОС
СЪОБЩЕНИЕ

Строго забранено е нерегламентираното изхвърляне на строителни отпадъци в контейне-
рите за битови отпадъци,  речни корита, ниви, горски територии, пътища, дерета. Наруши-
телите ще бъдат наказвани с глоби. 

Всеки гражданин на територията на общината, желаещ да депонира строителни отпадъци, 
трябва да подаде заявление до кмета на община Айтос, и да получи Разрешение от кмета на 
община Айтос за извозването на строителния отпадък до съответната площадка. 

Заявлението се подава в Центъра за услуги и информация на гражданите в сградата на 
община Айтос или чрез електронна поща на адрес: aetos5@abv.bg. 

Лице за контакти: Катя Иванова – старши експерт, Дирекция ТСУРР, стая №6, тел. 
0897 992 321.



С поставяне на нацио-
налния трибагреник за-
почна първият ден от 
техническото изпълне-
ние на клубния проект 
на Ротари клуб - Айтос - 
“До изворите на Славе-
ева река”. Идеята на ай-
тоските ротарианци е да 
се облагороди местност-
та около извора като се 
изгради заслон за отдих. 
Другата цел е да бъде 
обозначена екопътека, 
по която гражданите и 
гостите на града да се на-
слаждават на прекрасна-
та айтоска природа.

В акция се включиха не 

само ротарианци, но и членове на техни-
те семейства. Президентът на клуба То-
дор Иванов благодари специално на най-
малкия участник в инициативата - Григор 
Иванов, както и за активното участие на 
Гергана Янева, Федя Чиликов, Иван До-
чев, Пламен Чолаков, Христо Янев, Си-
нан Чете и Иван Генчев.

Още в първия ден приятелите от Ротари 
клуб-Айтос дариха безвъзмездно над 60 
работни часа в полза на проекта.
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Две партии и два инициативни 
комитета се готвят за вота в Мъглен 

На 26 януари 2021 г. кме-
тът на община Айтос Васил 
Едрев проведе консултации 
във връзка с произвежда-
нето на частичните избори 
за кмет на кметство Мъг-
лен, община Айтос, на 28 
февруари 2021 г.  

На консултациите в кмет-
ския кабинет за опреде-
ляне на съставите на две-
те секционни избирателни 
комисии в с. Мъглен бяха 
поканени  упълномощени-
те представители на пар-
ламентарно представени-
те партии и коалиции, пред-
ставени в 44-то Народно съ-
брание, както и коалицията, 
която има избрани членове 
в Европейския парламент 
от Република България, но 
не е парламентарно пред-
ставена -  ПП ГЕРБ, КП БСП 
за България, ПП ДПС, КП 

ОБЕДИНЕНИ ПАТРИОТИ, 
ПП ВОЛЯ и ДЕМОКРАТИ ЗА 
СИЛНА БЪЛГАРИЯ.

В консултациите, кои-
то бяха публично обявени, 
имаха право да участват и 
други партии и коалиции, 
които не са парламентарно 
представени, но интерес от 
тяхна страна нямаше. Учас-

тниците представиха пис-
мени предложения за със-
тавите на СИК и списък с 
резервни членове. 

До обяд на 28 януари т.г. 
за участие в частичните из-
бори за кмет на с. Мъглен 
регистрация от ОИК-Айтос 
са поискали два инициа-
тивни комитета и две по-

литически партии. Послед-
ният срок за регистрация 
на партиите, местни коали-
ции и инициативните коми-
тети беше до 17.00 часа на 
28 януари 2021 г.  

С Решение 174-ЧИ на 
ОИК - Айтос от 20 януари 
2021 г. е регистриран Ини-
циативен комитет за изди-

гане на Аднан Хасан Лятиф 
за независим кандидат за 
кмет на с. Мъглен. С реше-
ние №175-ЧИ от 20.01.2021 
г. регистрация е получил и 
Инициативен комитет за из-
дигане на независим кан-
дидат за кмет на с. Мъглен 
Межди Юсеин Ахмед. До 
редакционното приключ-

ване на този брой, в ОИК - 
Айтос заявления за регис-
трация бяха подали ДПС 
и ГЕРБ. Засега, в битка за 
едно от най-големите на-
селени места на община-
та се очертава да влязат 
трима кандидати за кмет-
ския стол.

НП

По предложение на кме-
та Васил Едрев Общински-
ят съвет трябва да гласу-
ва решение за създаване-
то на нова социална услу-
га „Асистентска подкрепа“, 
като делегирана от държа-
вата дейност, считано от 
01.01.2021 г. С Решение на 
Министерския съвет са при-
ети Стандарти за делеги-
раните от държавата дей-
ности, според които за об-
щина Айтос са определени 
53-ма потребители за 2021 
година. Услугата ще се ад-
министрира от Общински 
център за социални и здрав-
ни услуги с адрес: гр. Айтос, 
ул. „Васил Левски“ №5. 

“Законът за социални-
те услуги и Правилникът за 
прилагането му очертават 
водещата роля на общини-
те за провеждане на дър-
жавната политика в соци-

алната сфера. Като нов вид 
социална услуга в закона е 
посочена „Асистентска под-
крепа“. Тя е подробно регла-
ментирана като специализи-
рана социална услуга, която 
включва подкрепа от асис-
тент за самообслужване, 
движение и придвижване; 
промяна и поддържане на 
позицията на тялото; изпъл-
нение на ежедневни и дома-
кински дейности и комуника-
ция” - пише в докладната за-
писка на кмета.

Стана ясно още, че асис-
тентската подкрепа ще се 
предоставя на лица в над-
трудоспособна възраст в 
невъзможност за самооб-
служване, на деца с трай-
ни увреждания и пълнолет-
ни лица с трайни уврежда-
ния, с определена чужда по-
мощ, които не ползват асис-
тентска подкрепа, помощ за 

осигуряване на асистентска 
подкрепа или за които не се 
получава помощ за грижа в 
домашна среда по реда на 
друг закон. 

Определеният стандарт за 
социална услуга „Асистент-
ска подкрепа“ е 3985 лева 
на едно лице за календар-
на година за общо 19 993 по-
требители в страната. За об-
щина Айтос с 53 потребите-
ли общият размер на сред-
ствата е 211 165 лв. Общи-
на Айтос не предвижда раз-
криването на ново звено за 
администриране на услуга-
та „Асистентска подкрепа“. 
Дейността да бъде възложе-
на на звеното „Домашен со-
циален патронаж“, което е 
част от структурата на Об-
щински център за социални 
и здравни услуги, предлага 
още кметът.  

НП

Кметът иска решение на ОбС  
за „Асистентска подкрепа“

Тестват учителите 
за COVID 

СЪОБЩЕНИЕ
Съгласно чл.9а, ал.1 от Наредба №13 

от 26 август 2016г. за мерките за опаз-
ването на пчелините и пчелните семей-
ства от отравяне и начините за провеж-
дане на растителнозащитни, дезинфекци-
онни и дезинсекционни дейности Българ-
ската агенция по безопасност на храните 
създава и поддържа електронна платфор-
ма за оповестяване на растителнозащит-
ните, дезинфекционните и дезинсекцион-
ните дейности (ЕПОРД).

Съгласно чл.9а, ал.4 от същата наредба 
лицата, които извършват/възлагат расти-
телнозащитни, дезинфекционни и дезин-
секционни дейности с наземна и авиаци-
онна техника и собствениците на живо-
тновъдни обекти (пчелини), регистрира-

ни съгласно Закона за ветеринарномеди-
цинската дейност, се регистрират самос-
тоятелно в ЕПОРД чрез валиден адрес за 
електронна поща и персонален код.

Земеделските стопани се регистрират с 
имейл и номер на сертификат по чл.83 от 
Закона за защита на растенията, наличен 
в регистъра на лицата, които притежават 
такъв сертификат, с право за използване 
на продукти за растителна защита от про-
фесионална категория на употреба.

Пчеларите се регистрират с имейл и но-
мер на пчелина от удостоверението за ре-
гистрация на животновъдния обект.

Лицата, които извършват/възлагат рас-
тителнозащитни, дезинфекционни и де-
зинсекционни дейности с наземна и ави-
ационна техника, в срок не по-малко от 
3 дни и не повече от 15 дни преди датата 
на третирането са длъжни да въведат ин-
формация за дейностите в ЕПОРД.

Оповестяването се извършва автома-

тично от ЕПОРД, като на всеки регистри-
ран собственик на пчелин, чиито пчели-
ни попадат в 3-километрова зона около 
блок с планирана дейност, се изпраща 
електронно писмо.

След уведомяването, собствениците на 
пчелини са длъжни да предприемат мер-
ки по опазването на пчелните семейства 
от отравяне чрез покриване или затваря-
не на кошерите или по друг подходящ на-
чин. По преценка на собствениците мяс-
тото на пчелина може да бъде обозначе-
но с бял флаг.

От 1 март 2021г. оповестяването ще 
се извършва само чрез електронната 
платформа.

Oт 01.03. 2021год. Община Айтос няма 
да приема уведомителни писма.

ОБЯВА

Тел. 0899 182 960 

ПРОДАВА 

апартамент срещу 

селскостопанския 

техникум - 

47 кв.м. 

Цена по 

споразумение.

Политиците при кмета 
за съставите на СИК

Консултациите при градоначалника
Очаквано - ДПС и ГЕРБ ще спорят за кметския стол в 

Мъглен

Средствата за делегираната от държавата 
дейност за 2021 г. са 211 165 лв.

ОБЩИНА АЙТОС
ОБЩИНСКА АДМИНИСТРАЦИЯ

Местният парламент решава на 29 януари

Ротари - Айтос с нов клубен проект - 
„До изворите на Славеева река”

Идеята е да се изгради заслон и да се обозначи екопътека



Дано през 2021 г. 
на Етнографския ком-
плекс “Генгер” му пот-
ръгне, защото от чети-
ри години не му “вър-
ви” на управители. 
Трима се опитаха да 
управляват общинско-
то търговско друже-
ство от 2017 до 2020 
г., за съжаление - не-
успешно. През март 
2017 г. Атанас Гирги-
цов предсрочно хвър-
ли оставка и замина 
за чужбина. Пак през 
м. март, но 2018-а, уп-
равителят Любомир 
Татаров напусна “Ге-
нгер” с чистосърдеч-
ното признание, че му 
е трудно да се справи. 
Обявен беше пореден 
конкурс за шеф на ком-
плекса, а в края на ля-
тото на 2020 г. Теодор 
Янев беше отстранен 
предсрочно от Общин-
ския съвет заради не-
справяне. 

Актуален нов кон-
курс избра за управи-
тел Димчо Димчев, до-
сега счетоводител на 
общинската фирма “Ге-
нгер” ЕООД. 29 януари 

2021 г., е денят, в който 
Съветът трябва да ут-
върди кандидатурата 
му и да гласува разме-
ра на заплатата му.

Димчев стана извес-
тен с инициативата да 
организира  тематични 
вечери в механата на 
комплекса. Сега, като 
управител, поема гри-
жа не само за финан-
сите, ремонтите на ста-
рите къщи и цялостно-
то освежаване на айто-
ския символ. Поема и 
задължението към об-
щинския бюджет в раз-
мер на 140 хил. лв., ко-
ито Общинският съвет 
гласува, за да изпла-
ти дълговете на “Ген-
гер” по времето на Те-
одор Янев. 

Димчев става шеф 
на комплекса в труд-
но време - кафенето 
и механата, които са 
основни източници на 
приходи, поне засега 
не работят, а посети-
тели, естествено, няма. 
Видимо не само за ай-
тозлии, но и за всички 
гости на Айтос от мно-
го време и хотелът се 

нуждае от ремонти и 
ново обзавеждане.

Занаятчиите и ра-
ботещите в компле-
кса вярват, че Димчев 
ще се справи с теж-
кото наследство, кое-
то получава. А за ай-

тозлии остава надеж-
дата, че управленски-
ят “маратон” в “Генгер” 
най-сетне ще бъде фи-
нализиран, и компле-
ксът ще придобие “по-
туристически вид”.

НП
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Творбите на младите 
дарования оценяваше 
Недялко Йорданов

„Генгер“ ЕООД с нов управител

Ана СТОЙЧЕВА

През месец декември четирима уче-
ници от СУ “Никола Вапцаров” - Айтос 
взеха участие в Международен кон-
курс за рисунка “Природните чудеса 
на България”, организиран от Култур-
на асоциация А.И.Б.И.А., гр. Пескара, 
Италия, съвместно с БНУ “БулгаринА” 
и под патронажа на Посолството на 
Република България в Рим. 

Творбата на Мийрем Мустафа, уче-
ничка от 10б клас в СУ „Никола Й. Ва-
пцаров“, е класирана на второ място 
във възрастова група 12-18 г. Мийрем 
участва с рисунка на скалния фено-
мен „Трите братя”. Както самото жури 
сподели, да се определи победителят в 
тази надпревара е било особено труд-
но, защото всяко дете притежава уни-
кална интерпретация, идея и цвето-
ва избирателност по темата. Сред из-
ключително силна конкуренция, Мий-
рем успя да впечатли журито със сво-
ята рисунка и да прослави името на 
училището и на град Айтос в далеч-
на Италия.

Комплексът смени трима шефове за четири години

Първомартенската об-
редност заема важно 
място в годишния зимен 
цикъл, с нея се отбелязва 
преходът от зимата към 
пролетта. Преплитането 
на белия и червения ко-
нец е стар народен оби-
чай, носещ вяра в утреш-
ния ден и станал символ 
на здраве, благополучие 
и успех.

Конкурсът ще се про-
веде в следните катего-
рии:

• МАРТЕНИЦИ ЗА ЗА-
КИЧВАНЕ

• ГРИВНИ
• ПАНА
В конкурса  може да 

вземат участие деца от 
община Айтос от 1 – 4 
клас.

Журито ще оценява 
достоверността, худо-
жествената стойност и 
оригиналността.

Така, че задействай 
въображението си и на-
прави нещо невиждано 
досега и все пак тради-
ционно.

Всяка творба трябва 
да бъде придружена от 
следната информация:

Трите имена и въз-
раст на автора, учебно 
заведение и телефон за 
връзка.

Мартениците трябва да 
бъдат представени в чи-
талището до 19.02.2021 г. 

Експонатите не се връ-

щат.
Най-добрите модели ще 

бъдат наградени и експо-
нирани в изложба във фо-
айето на читалището.
За допълнителна инфор-
мация:
Тел. 0558 22723; 0879168013 
– Цветелина Драгиева
e-mail:  chitalishte_aitos@
abv.bg

Баскетболните ни надежди  
с победа над „Черноморец 2014”

През миналия уикенд бас-
кетболен клуб “Вихър” - Ай-
тос беше много горд с малки-
те си “орлета” - отбора до 12 
години. Младите надежди на 
баскетбола си върнаха само-
чувствието на турнир в Бур-
гас, с победата над “Черно-
морец 2014”. 

Победата е изключително 
ценна за клуба, който, макар 
и на 60 години, отскоро се 
възражда след дълго прекъс-
ване на спортните си изяви. 
Горд е и предвид факта, че в 
предния мач тимът на “Чер-

номорец 2014” отбеляза  по-
беда срещу “Вихър” с над 20 
точки. “Сега ги победихме с 
10 точки. Така израстваме - 
ясно е, че трябва да продъл-
жаваме по същия начин! Вто-
рия мач за деня загубихме от 
категорично по-добрия отбор 
на бургаския “Делфин”. 

Напред, деца, и не забра-
вяйте, че това е началото и 
много още има да се учим!”, 
коментираха треньорите на 
клуба с благодарност за под-
крепата към най-преданите 
фенове - родителите.С треньора Драгомир Иванов

НЧ „Васил Левски 1869“ - Айтос дава старт  
на единадесетия общински конкурс

НЧ “Васил Левски 1869” - Айтос

„Моята красива мартеница 2021”

Бившият (вляво) и настоящият управител на 
“Генгер” ЕООД

Етнографският комплекс “Генгер” има нов стопанин

Мийрем Мустафа  
ни прославя в Италия

Мийрем с творбата си. „Трите братя” 
имат запазено място сред природните чу-
деса на България

СУ „Никола Вапцаров” 
има повод за гордост



Интервю на  
Георги РУСИНОВ

- Г-н Стамболиев, манда-
тът ви като обществен по-
средник приключва. Ще се 
кандидатирате ли отново?

- Повярвайте ми, тези бли-
зо четири години минаха като 
един миг за мен. Благодарен 
съм, че имах възможността да 
се срещна с хиляди хора, да 
опозная безброй човешки съд-
би, да съпреживея лично мъка-
та и болката им, да помогна на 
мнозина от тях. Натрупах без-
ценен опит в работата си, ми-
сля, че успях да открия необхо-
димия баланс между критиката 
и добрия тон при разрешаване 
на отделни казуси, създадох 
образ на доверие към институ-
та, както от страна на гражда-
ните, така и от страна на ко-
респондентите в работата ми. 
Може да прозвучи малко нес-
кромно, извинявам се за кое-
то, но определям себе си като 
един активен в работата си чо-
век, надявам се да потвърдите 
това. През изминалите три годи-
ни нямам нито един представен 
годишен отчет пред Общинския 
съвет, приет с неодобрение или 
направени забележки. Послед-
ният такъв бе приет с 45 гласа 
„за“, без нито един „въздържал 
се“ и нито един „против“. Това 
е положителна оценка за рабо-
тата ми и тя ми дава самочувст-
вието и увереността да поискам 

доверието на общинските съвет-
ници отново. Да, ще се канди-
датирам отново. 

- Има ли яснота дали ще 
има и други кандидати?

- Нямам никаква представа. 
Още сме в началото на проце-
дурата, едва ли някой знае от-
говора на този въпрос.

- Годишният ви отчет е го-
тов. Колко зает бяхте през из-
миналата 2020 година?

- Отчетът вече е предаден и е 
публично достояние. В професи-
онален план 2020-а бе по-нато-

варена от 2019-а. През годината 
655 граждани, всъщност 77 чо-
века повече от 2019 година, по-
търсиха съдействие за решение 
на своите проблеми, работих по 
407 писмени жалби, общо по 
248 броя устни питания, справ-
ки по телефона и молби за съ-
действие, изготвени са 202 броя 
писма и становища. За повече-
то от вашите читатели това са 
само цифри, но за мен това бе 
една изключително трудна и на-
прегната година, изпъстрена с 
динамика, с много предизвика-
телства и в професионален, и в 
личен план.

- Кои групи от хора са най-
уязвими и търсят често по-
мощта ви?

- В преобладаващата си част 
това са възрастни хора, обик-
новено в предпенсионна и пен-
сионна възраст, хора с ниска 
правна култура, социално сла-
би, болни хора, лица с различ-
на степен на увреждания, без-
работни или измамени от рабо-
тодателя или такива, чието оце-
ляване е въпрос на ежедневна 
борба. Не са малко тези, които 
трудно могат да се ориентират 
в множеството бюрократични 
процедури, не могат да опреде-
лят адресата на искането си и 
т.н. Всеки идва със своята бол-
ка, към всеки трябва да проя-
виш разбиране и уважение, да 
изразиш съчувствие, състрада-
ние и да потърсиш начин за по-
мощ. Хубаво е чувството, кога-

то чуеш вълшебното „Благодаря 
Ви!“ и е болезнено мъчно, кога-
то осъзнаваш справедливост-
та в исканията на човека и ед-
новременно с това невъзмож-
ността да помогнеш, по една 
или друга причина. 

- Какви бяха най-чести-
те сигнали през изминала-
та година?

- Повечето от сигналите, по-
давани до мен, бяха въпроси, 
свързани с транспорт, паркин-
ги и улици, липсата на доста-
тъчно места в зоните за плате-

но паркиране, подобряване на 
пътната инфраструктура, особе-
но за улиците и пространствата, 
включени в т. нар. „синя“ и „зе-
лена“ зона, сигнали за невъз-
можност за паркиране по ад-
рес на местоживеене от лица 
с увреждания, сигнали за зло-
употреба с карти на труднопо-
движни лица, липсата на дос-
татъчно хигиена на територия-
та на обособените детски пло-
щадки за игра, особено в меж-
дублоковите пространства, а и в 
натоварените пешеходни зони, 
нарушаване на мерките, посоч-
вани като превантивни и огра-
ничаващи забраната за достъп 
на обществени места, във връз-
ка с обявеното извънредно по-
ложение Продължиха жалбите 
за несправедливо таксуване 
от мобилни оператори, както и 
за несправедливо определяне 
на общи разходи в етажна соб-
ственост. Не бяха малко мол-
бите за оказване на различни 
видове помощи от сферата на 
социалната дейност, проблеми 
в инфраструктурата и действия-
та по благоустрояване, извърш-
вани на територията на общи-
на Бургас. 

- В други наши разговори 
сте споделяли, че ви търсят 
хора включително и от дру-
ги общини. Как помагате в 
такива случаи?

- Съдействие от мен са търси-
ли граждани от общините Сре-
дец, Айтос, Камено, Руен, Помо-
рие, Несебър, Царево. Жалбите 
обикновено са свързани с неу-
редици по инфраструктура, не-
качествени услуги от ВиК дру-
жество при аварии, помощ за 
осигуряване на определен вид 

социална услуга и т.н. Липса-
та на обществен посредник в 
тези общини карат граждани-
те да търсят намесата ми. Ня-
мам териториална компетент-
ност в тези случаи, но и тук по 
собствена преценка съм реаги-
рал, било в телефонен разговор, 
било чрез изпращане на молба, 
или писмо до кмета на съответ-
ната община, било в консулта-
ция или напътствия към жалбо-
подателя.

- Имахте ли сигнали във 
връзка с COVID-19? 

- Да, не бяха малко сигнали-
те за неспазване на въведените 
епидемиологични мерки в раз-
лични търговски обекти, било 
заради нарушаване на забра-
ната за работа, било заради 
неспазване на индивидуални-
те мерки, или за нарушения в 
ограниченията, налагани на ка-
рантинирани лица. Недоволство 
имаше от граждани, ползващи 
обществения транспорт, за не-
спазване на мерките от пътни-
ците и за липса на контрол от 
страна на шофьора и кондукто-
ра. Обявеното извънредно по-
ложение доведе до принуди-
телното затваряне на хората 
по домовете им. Някои решиха, 
че сега е времето да започнат 
дълго отлагания ремонт, други, 
изнервени от ситуацията, бяха 
подложени на системен психи-
чески тормоз от страна на съ-
жителстващите в имота или от 
техни съседи. Имах молби за съ-
действие по принудително из-
веждане от жилището на наема-
тели, но няма орган от общин-
ска администрация, който да е 
в състояние да изведе наруши-
тел на реда от имот, в сграда – 

етажна собственост. Решени-
ето на проблема според зако-
на е изцяло в ръцете на общо-
то събрание на етажната соб-
ственост и съда.

- Как се отразява панде-
мията на работата ви?

- Вече споменах, че като обем 
тя се завиши. Противоепиде-
мичната обстановка наложи да 
ориентирам работата си с граж-
дани предимно чрез приемане 
на жалби онлайн или по телефо-
на. Разбира се, за онези, кои-
то нямаха такава възможност, 
вратите на кабинета ми са били 
отворени. Стараех се да рабо-
тя при спазване на всички мер-
ки за защита, като се надявах 
да опазя себе си и лицата, кои-
то искат среща от заразяване, 
но не ми се получи. Бях близо 
месец в болничен, след пре-
карано боледуване, престой в 
болница и наложена каранти-
на след това.

- Вие сте първият общест-
вен посредник, който работи 
тясно и с общинската адми-
нистрация, и с Общински съ-
вет. Колко важно е това в ра-
ботата ви?

- Колко важно ли? Това е най-
важното! Грешно е да се смя-
та, че общественият посредник 
действа като орган, чиито пра-
вомощия се реализират едва 
след като са изчерпани всички 
други правни средства за за-
щита. Точно обратното е. Об-
щественият посредник с дей-
ността си трябва да се стреми 
разглеждането на определе-
ни казуси да не стига до съда. 
Той трябва да бъде един реален 
посредник между гражданите и 
администрацията, за да могат 

конфликтите да се решават в 
техния, а защо не и преди тех-
ния зародиш. Основната функ-
ция на обществения посредник 
е именно превантивната функ-
ция. Само желанието да поста-
виш себе си и труда си в услуга 
на някого другиго не е достатъч-
но. За да има постигнати резул-
тати комуникативността, уваже-
нието, доверието и добрият тон 
в диалога трябва да са в осно-
вата на работата. 

- Бяхте един от основните 
двигатели за това в Бургас да 
има наредба, уреждаща пер-
соналното паркиране на хора 
с увреждания. Имате ли вече 
обратна връзка от потреби-
тели? Срещат ли още някак-
ви трудности?

- Да, вече няколко пъти съм 
го казвал, но и сега ще изразя 
благодарността си към работа-
та на Постоянната комисия по 
транспорт към Общинския съ-
вет и персонално на председа-
теля на комисията, г-жа Евели-
на Михалева. Без нейната ак-
тивна работа този нормативен 
акт днес нямаше да съществу-
ва. Има някои сигнали по несъ-
ответствия с уредени от закона 
норми. Имам обратна връзка от 
граждани, провел съм вече раз-
говори с г-жа Михалева. Зная, 
че тя също има получени сигна-
ли, и споделяме заедно необхо-
димостта от известна промяна 
в Наредбата. Предполагам, че 
предложението за такава ще 
се гледа съвсем скоро, може 
би още идния месец. Но, знае-
те ли, в по-голямата си част, ра-
ботата ми е свързана с реша-
ване на определени конкретни 

казуси, които, разбира се, не 
мога да разкажа с подробнос-
ти, надявам се да ме запомни-
те само с това, че съм участвал 
в създаването на един нормати-
вен акт. Имал съм и много дру-
ги инициативи.

- Има ли развитие по казу-
са с небостъргача?

- Направих всичко по сили-
те си още след встъпването си 
в длъжност през 2017 година. В 
инициирана тогава от мен сре-
ща с инициативния комитет от 
граждани, притежаващи имо-
ти в сградата, и синдика на „ГМ 
Строй“, главния архитект на Об-
щина Бургас и длъжностни лица 
от ДЦАУ „Възраждане“ бе по-
стигнато споразумение за пре-
дприемане на конкретни стъп-
ки. Зная, че през миналата го-
дина Община Бургас изпълни 
своята част от ангажимента, из-
гради паркинг до небостъргача, 
съгласно изискванията на ЗУТ 
и издаденото Разрешение за 
строеж. Няколко пъти съм раз-
говарял със синдика на друже-
ството. Предстоеше заплащане 
на сума към електроснабдител-
ното дружество и впоследствие 
въвеждане на сградата в експло-
атация, но това са действия, ко-
ито трябва да предприеме син-
дикът с помощта и на собствени-
ците на обекти в сградата. Полу-
чих уверение от синдика, че това 
ще бъде направено. В момента 
не зная точно докъде са стигна-
ли нещата. Работата ми се със-
тоеше в оказване на съдействие 
от Община Бургас. Това вече бе 
направено. Другото е извън мои-
те правомощия, но ако бъда по-
търсен и мога да помогна, ще го 
направя отново.
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Събеседник
Мандатът на обществения посредник на Бургас То-

дор Стамболиев изтича в края на април. Общински 
съвет – Бургас вече прие докладна за назначаването 
на комисия, която ще проведе нов конкурс. Стамбо-
лиев предаде и годишния си доклад на местния пар-
ламент, който беше приет положително. Какви труд-
ности срещна той през последната година от манда-
та си, колко граждани го потърсиха за помощ, какви 
предизвикателства поднесе пред него пандемията от 
COVID-19? Тези и други въпроси, на които обществе-
ният посредник отговаря, четете в интервюто на „Чер-
номорски фар“.

„Натрупах безценен опит в работата си, мисля, че успях 
да открия необходимия баланс между критиката и добрия 
тон при разрешаване на отделни казуси“, казва той

Тодор Стамболиев, 
обществен посредник на Бургас: 

През годината за помощ  
ме потърсиха 655 души

www.burgas.bg

       

 



Георги РУСИНОВ

От леката атлетика, през мя-
тането на диск, цирка, диско-
тека „Сатан“, работа в Щати-
те до собствено шоу със се-
мейството, животът на леген-
дарния бургазлия Борислав 
Ташев е достоен за екраниза-
ция. Боби Траша, както е из-
вестен в рок и метъл среди-
те от времето на култовата 
за Бургас дискотека, на която 
бе собственик, днес показва 
едно ново амплоа пред света. 
Той издаде първата си книга 
„Мятане на слънчев диск“ под 
формата на поема. В нея вед-
нага на око се набива необик-
новения стил на автора, а чув-
ствата, които предизвиква, са 
много. Това със сигурност не е 
обикновена поезия, която ще 
хванете в ръцете си. За да се 
вникне в поезията на Боби и да 
си я обясни, то е необходимо 
човек да опознае автора. 

Спортът е голяма част от не-
говия живот. Както казва той 
и в книгата си: „Не помня как 
съм се родил, но помня време-
то преди това“. 

„Е, аз почти не помня вре-
ме, в което съм бил без анцуг 
и готов за тренировка на ста-
дион „Черноморец“. Това е от 
времето, когато имаше велики 
спортисти и страхотна база. 
Може би бях четвърти клас, 
когато започнах да се занима-
вам с лека атлетика, с висок 
скок. Бях висок. Но не ме при-
еха в разните секции, защото 
бях слабичък, а тогава според 
мнението на треньори имаше 
други по-добри момчета от 
мен. Затова тренирах самос-
тоятелно вечер, защото съм 
инат. Все пак съм Скорпион, 
макар тогава да не разбирах 
какво е това зодиакът. Пуска-
ха ме на състезания ей така, 
но аз почнах да побеждавам 
наред“, разказва Боби.

С времето започва да наед-
рява, тъй като генът му е такъв. 
Баща му бил едър човек. Тога-
ва го вижда треньор, който ха-
ресва нещо в него.

„И за мен беше добре до-
шло, защото усещах, че на-
ближава период за по-сери-
озни спортни изяви. Започ-
нах с хвърляне на гюле, копие, 
десетобой, петобой и стигнах 
до хвърлянето на диск. Тога-
ва ме завладя това чувство, 
както малката птичка усеща, 
че е птичка и ще литне, така и 
аз усещах, че в скоро време 
ще полетя. Влюбих се в този 
странен полет, в който дискът 
полита от ръката на хвъргача, 
за да падне някъде напред. 
Това чувство за полет, ако го 
усетиш много дълбоко в себе 
си, то става част от теб“, обяс-
нява той.

Пропуснатата 
олимпиада

Дискът става символ в жи-
вота му. Неслучайно е и сим-
вол на корицата на книгата му. 
С хвърлянето на диск Боби по-

стига най-голямото си пости-
жение – 67 метра и 14 санти-
метра. Това е четвърта пози-
ция в света. Идва време за 
Олимпиадата в Лос Анджелис 
през 1984-а. Той се подготвя 
усилено, но последва бойко-
тът от страна на България и 
още 13 страни. По политиче-
ски причини. 

„Водех европейската ран-
глиста с моето постижение. 
Готвех се за медал от Олим-
пиадата, а дори и да стана 
шампион. През годината имах 
средно постижение от 65 ме-
тра – с толкова стана и олим-
пийски шампион германецът 
тогава. Отделно от това една 
част от състезателите отидо-
ха на екскурзия в Канада и с 
разни уговорки с Щатската фе-
дерация, понеже всичко е по-
литика, допуснаха всички ин-
дивидуални участници да се 
състезават без флаг. Пропус-
нах уникален шанс“, спомня си 
бургазлията.

Преминава през отборите 
на ЦСКА и „Левски“. За мал-
ко не става и военен, тъй като 
тогава това е честа практика. 
Пропуснатата олимпиада за-
ради бойкота обаче го срива. 

„След това аз хвърлях и тре-
нирах, но вече мотивацията ми 
беше паднала под нулата. Не 
се усещах вече същият състе-
зател и спрях. Имах един пре-
подавател във ВИФ, който ме 
повика за отбор по бобслей, за 
да се готвим за зимната олим-
пиада. Събрахме се трима-че-
тирима демотивирани състе-
затели, които сформирахме 
отбор“, разказва Боби.

За капак на всичко на под-
готовка в Швейцария им дават 
счупен боб, който се наложи-
ло да лепят. 

„16 години след 84-та бях в 

Лос Анджелис пред стадиона, 
на който се проведоха игри-
те и който в момента е му-
зей. Отпред има плоча, на ко-
ято са изписани всички имена 
на олимпийските шампиони и 
призьори. Погледът ми попад-
на на името на олимпийския 
шампион по хвърляне на диск 
и се разплаках. Силен съм, 
но съм и прекалено чувстви-
телен. Добра душичка. На ко-

гото мога, ще помогна, винаги 
съм готов“, спомня си той про-
пуснатия шанс да изпише име-
то си със злато. 

Циркът

Боби се връща в родния 
Бургас. Предстои подготовка 
за зимната олимпиада в Кал-
гари, но съдбата си знае ра-
ботата. 

„По това време вече имах ко-
леги спортисти, които бяха на-

влезли в цирка. Връщаха се от 
Америка след няколкогодишно 
турне. Аз вече се бях контузил, 
имах една сериозна травма на 
бицепсовия мускул на дясната 
ръка, с която хвърлям. В тре-
нировъчен режим съм хвърлял 
дори над световния рекорд – 72 
метра и 20 сантиметра някол-
ко пъти. Тогава се молих да ме 
пуснат на някакви състезания 
и щях да съм първият човек в 
Европа, прехвърлил 70 метра. 
До днес все още съм в трой-
ката по постижения“, обясня-
ва той и продължава:

„Та бях пуснал информация, 
че имам интерес към цирка. 
Мой приятел от трупа „Бойча-
нови“ ме зариби. Тогава бях в 
Бургас и си казах: който пър-
ви ми се обади по телефона – 
тръгвам. Или ще е за участие 
в отбор за зимната олимпиа-
да, или някоя циркова трупа. 
Обади ми се непознат глас за 
среща в Петрич след десетина 
дена. Отидох аз и това е нача-
лото на цирковата ми кариера. 
През 86-а поработихме малко 
в България и аз точно за един 
месец се преквалифицирах на 
унтерман. Това е така нарече-
ната магарешка длъжност. Чо-
векът най-отдолу, който дър-
жи четирима на гърба си, до-
като изпълняват триковете си. 
Това бях аз“.

Трупата е „Малеволти“, а не-
гов ментор е Жулио, който ста-
ва и негов добър приятел.

„От него научих доста неща, 
за да стана един добър унтер-
ман. За година станах желе-
зен. По време на цирковия ми 
период обиколих над 30 дър-
жави и 4 континента. Толкова 
е написано на гърба на книга-
та. Но те са сигурно още тол-
кова. По-лесно ще ми е да из-
броя къде не съм бил (б.а. – 
смее се). Може би не толко-
ва много в Азия, Австралия, 
Япония. С трупа „Балкански“ 
направихме едно дълго тур-
не, където обиколихме много 
страни“, ентусиазирано обяс-
нява той.

Боби минава още и през тру-
пите „Дукови“, „Палазови“ и 
„Янкови“. С последните пре-
карва 3 години по участия в 
Щатите, където се среща и с 
редица от любимите си рок из-
пълнители.

Дискотека „Сатан“, 
любовта към рок 
музиката и срещи с 
идолите в САЩ

1991-ва е годината, в която 
Боби се отказва от цирковите 
участия. Решава, че му е вре-

ме да измисли нещо в родния 
Бургас. Тогава му хрумва иде-
ята на направи дискотека. Му-
зиката, също както спорта, е 
част от живота на бургазлия-
та. Дискохвъргачът е запален 
меломан. Има страшно голяма 
колекция от каквото се сети 
човек – дискове, плочи, касе-
ти. За него рок музиката е като 
религия, макар да казва, че не 
иска да ги сравнява, тъй като 
е вярващ. 

Боби все пак се решава и 
отваря дискотека „Сатан“. Тя 
се превръща в най-известно-
то място в Бургас за среща и 
купони на рокаджии и метъ-
ли. Фенове от цялата страна 
знаят, чували са и търсят „Са-
тана“, когато дойдат в Бургас. 
А ако стените можеха да го-
ворят какви истории щяха да 
разкажат. Но това евентуално 
в един по-късен етап. Боби има 
идея да напише книга за „Са-
тана“. Много хора ще лъснат с 
физиономиите си според него, 
тъй като пази и богат фотоар-
хив от годините на дискотека-
та. Официалното откриване е 
на 30 декември 1993-а.

„Това ми беше детска мечта 
– да направя място, където хо-
рата заедно с мен да слушат 
музиката, която харесваме. 
Било то „Лед Цепелин“, про-
гресив банди или нещо друго. 
Преди 89-а се криехме и си 
слушахме музиката сами. Тук, 
в Бургас, бяхме един основен 
приятелски кръг – Иво Баев бе 
сред тях, както и други луди 
меломани. Каквито и да ста-
нахме в живота и в професи-
ите си, като се видим, се нари-
чаме на малките се имена и се 
прегръщаме и си спомняме го-
дините, в които сме си разме-
няли плочи. Баща му – велики-
ят Георги Баев, слушаше „Пинк 
Флойд“, споделя Траша.

Прякорът му обаче не е 
свързан с тежкия стил в ме-
тъл музиката. Боби е катего-
ричен, че това не е по него-
вия вкус. Прякорът по-скоро е 
някаква заигравка от времето 
на „Сатан“. 

„Беше модерно да имаш 
прякор в тези среди. Като Дан-
чо Стълбицата например. Ко-
гато дискотеката бе готова, за-
ради интериора вътре много 
хора решиха, че е за метъл. Аз 
нямам нищо против музикал-
ния избор на хората, но това 
не е моят стил. В този период 
на объркване, както сега го на-
ричам, започнахме да каним 
възможно най-коравите бан-
ди в Бургас и окръга, но не се 
получиха нещата. След това 
измислих прословутата „Рок 
сряда“, в която бях диджей. 
Даже много пъти са ме бър-
кали, че не съм собственик, 

а просто някакъв си диджей“, 
уточнява той.

Друга култова атракция са 
„калните боища“, в които кра-
сиви украинки и рускини ими-
тират бой, облечени в потни-
чета и окаляни в кал. 

1999-а е краят на епохата 
„Сатан“. По това време Боби 
казва, че е изхарчил и послед-
ните си пари, за да продължа-
ва да работи, но уви, времето 
е тежко. Съвпада с кризата в 
България. Тук пиленцето от-
ново каца на рамото на дис-
кохвъргача. Като един бърз и 
светкавичен полет на диска 
преди да се приземи, Боби 
прелита отново до ролята си 
на унтерман в циркова тру-
па и се приземява в Страна-
та на неограничените възмож-
ности. Щатите са изцяло нова 
епоха в легендарното пътува-
не през живота на майстора 
на спорта.

„6-7 години не бях качвал 
човек на гърба си. Но за един 
месец пак успях да вляза във 
форма, въпреки че по-рано бях 
прискрипал седалищен нерв и 
десният ми крак получи час-
тична пареза – беше станал 
по-тънък от другия. Скорпион-
ът в мен проговори, както се 
казва в едно от стихотворе-
нията в книгата. Голяма битка 
беше. Много ми помогна пле-
менникът ми Божидар, който 
ме води по лечения. В болни-
цата обаче много не се случи-
ха нещата. Всъщност една ки-
тайка ме изправи на крака. 
Нея я няма в Бургас отдавна 
– д-р Фан, Бог да я благосла-
вя. Много хора пратих при нея 
след това и на всички помогна. 
Практикуваше иглотерапия“, 
продължава невероятната си 
история той.

А късметът да попадне при 
Янкови се дължи на това, че 
техният унтерман една вечер 
просто си събрал нещата и за-
минал – по лични причини. Тру-
пата е известна в Щатите и им 
предстоят нови участия. Боби 
е добре познат в средите и те 
се свързват с него.

„Нарочно станах 126 кило-
грама, за да мога да държа, 
защото знам какво ме очак-
ва, а имах и прясна травма“, 
показва завиден дух цирко-
вият артист.

Тук той сбъдва куп мечти. 
Вижда любимата си банда – 
Yes и други известни рок ле-
генди в Щатите. Среща се и се 
запознава с куп звезди. Лю-
бимците му от ТОТО отиват и 
му взимат автограф, след като 
той взима първо от тях. 

„Три бяха причините да оти-
да в Щатите – затварянето на 
дискотеката, чалгализиране-
то в България и бъдещите сре-
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Второто Аз
„Сатан“ бе дом за любителите на твърдата музика в периода 1993-1999 година

Гордостта на Боби е семейното им шоу със съпруга-
та му Борислава (вляво) и дъщеря им Симона

Боби Траша издаде първата си книга



щи с мои идоли. Така се и слу-
чи. Три пъти гледах любимата 
ми група – Yes. Едната годи-
на изкарахме на участия по 
6 месеца в Лас Вегас и по 6 в 
Рино“, уточнява той и добавя, 
че през това време се среща 
с много известни музиканти и 
актьори. 

Сред тях са Ингви Малм-
стийн, Йон Андерсън, Лу Грам, 
групите „Джърни“ и други. Ак-
тьорът Никълъс Кейдж също е 
сред звездите, с които рабо-
тата го среща.

„С шефа ми Ангел ходихме 
на концерт на „Канзас“ в Рино. 
Те известно време не бяха в 
светлината на прожектори-
те и точно тогава, както нау-
чих от тях впоследствие, бяха 
тръгнали на едно нереклами-

рано клубно турне, за да си 
направят кефа. И се озовахме 
на една незнайна уличка, от-
варя се врата, бодигардове те 
посрещат и влизаш, и гледаш 
някаква прелест – 200-300 чо-
века. Сърцето ми тупти и гле-
дам едно малко ъгълче, на ко-
ето едва се сбутваха на сцена-
та и се пазеха да не си пречат 
един друг с инструментите. Но 
като почнаха да свирят, чове-
че... И аз стоя вцепенен, а ко-
гато забиха и баладите, сълзи-
те ми текнаха“, спомня си раз-
вълнувано Боби.

Семейното шоу 
„Боби и Боби със 
Симона“

Американската мечта при-
ключва и цирковият артист от-
ново е в родния Бургас. И от-
ново прави опит за собствен 
бизнес. Този път отваря рес-
торант „Луксор“, който нямал 
нищо общо с хотела, добавя с 
усмивка. 

„Но нещо от цирков артист 
да правя кебапчета… Не ми се 
получи“, продължава Боби.

В периода, докато е соб-
ственик на дискотека „Сатан“ 
дискохвъргачът среща по-

ловинката си – любимата му 
жена и първа и най-важна в 
живота му – Борислава. Боби 
и Боби. Тандем невероятен, 
със силна телепатична връз-
ка. Така определя себе си и 
съпругата си той.

„Тя идваше в дискотеката 
от време на време. Още от-
тогава имаше някакви тръпки 
между нас, а може би повече 
от моя страна“, подсмихва се 
артистът.

През годините тя е плътно 
до него. Радват се на ражда-
нето и на отглеждането на дъ-
щеря им Симона. Те са опо-
рата в живота му, както той е 
опора цял живот за хората на 
гърба му.

„След ресторанта решихме 
с жена ми Борислава, тя меж-

ду другото е Боби 1, аз съм 
Боби 2, и с племенника ми Бо-
жидар да се завърнем към ар-
тистичното си амплоа. Аз бях 
водещ, тъй като имах повече 
опит. Направихме реквизити, 
мина се време, поработихме. 
През 2002-ра, когато ресторан-
тът затвори, ние с нея напра-
вихме собствено шоу. Тя даде 
доста идеи“, хвали съпруга-
та си Боби.

И започват. Собствено шоу. 
Обикалят света. Когато дъще-
ря им пораства, започва да се 
включва и тя. Крушата не па-
дала по-далеч от дървото. По-
късно става и акробатка, но 
избира да следва пътя на баща 
си – сред артистите. Същевре-
менно семейното шоу „Боби и 
Боби със Симона“ пробива във 
Франция. 

„Това е държавата, която 
сериозно обичаме и тримата. 
Там хората обичат изкуството. 
Една голяма френска фирма 
ни хареса и така в продълже-
ние на 10-12 години работихме 
там. Месец преди Коледа из-
насяхме шоута. Това е тради-
ция във Франция. Те си орга-
низират галаконцерти и спек-
такли и ние взимахме участие 
в тях. В последните години ста-
нахме звезди. Имахме и дос-
та собствени спектакли с раз-

продадени билети за по 10-12 
хиляди души за „Боби и Боби 
шоу със Симона“. Участвахме 
дори с Лени Кравиц заедно“, 
разказва още той.

Всичко това до момента, в 
който Боби „получава обаж-
дане от небето“ по думите му 
и пада на сцената. Разкъсва 
сухожилие. След това му от-
криват тумор. Идва и криза-
та с COVID-19. В момента той 
и семейството му са разделе-
ни. Жена му и дъщеря му са в 
Испания, където Симона учи, 
а бургазлията се е прибрал от-
ново в родния град.

„За тумора аз си имам мое 
виждане. Не използвам думич-
ките заболяване или тумор, а 
отклонение. Важното е да про-
дължаваш да се обичаш и да 

се бориш със силата на лю-
бовта. То, че си има отклоне-
ние – има, но в твоите ръце 
е да го вкараш в правия път. 
Сега вече съм по-добре. През 
2019-а направих дори някол-
ко шоута в Слънчев бряг сам. 
След това удари COVID криза-
та“, пояснява Боби.

„Мятане на слънчев 
диск“ 

Периодът, когато той се при-
бира в България, за да се леку-
ва, е периодът, в който се от-
прищва творчеството у него. 
Стихотворенията в книгата 
казва, че са написани 90% 
през последната година, кога-
то се лекува. 10% са в Щатите. 
Иначе пише цял живот. Баща 
му също бил даровит. 

„Много хора пишат, но ряд-
ко се проявяват. Пиша от мно-
го отдавна. На периоди от вре-
ме. Като бях спортист, напи-
сах едни разкази, романи. Аз 
ги наричам така. Описвах със-
тезания и приключенията ми. 
Все сме правили някакви бели. 
Поезия също. Книгата иначе 
не е сборник. Чакрата ми за 
писане, както я наричам, се 
отвори, когато научих за за-
боляването ми. Това ме при-

земи от облаците и слязох на 
земята. Семейството ми оста-
на в Испания и затова книга-
та е писана най-вече заради 
жена ми, която много обичам, 
както и дъщеря ми Симона. Те 
ме мотивираха да осъществя 
този преход от тайнственост 
и борба с някакви зловредни, 
болестотворни неща, случва-
щи се с мен. Писането също. 
Сега обаче, когато има тази 
книга и е факт, и има емоции 
около нея, на мен ми дава един 
момент на надежда. Затова 
и дискът на корицата е слън-
чев. Другият момент е, че ос-
вен на себе си, аз ще дам на-
дежда и на други хора с про-
блеми. Дай боже. Животът на-
истина е къс, но ние не го раз-
бираме. Когато отидеш от дру-

гата страна на реката започ-
ваш да мислиш по друг начин. 
Вярвай ми, различно е. Зато-
ва това слънце е много важно. 
Много е важно сутрин да ка-
жеш „Добър ден“ на деня и на 
това, че си се събудил“, дълбо-
ко размишлява Боби.

Както вече споменахме, сти-
лът на писане на цирковия ар-
тист е необикновен. Неордина-
рен, както казва той. Една го-
ляма част от стиховете са за 
жена му – нейните очи, нейни-
те коси. Стихотворенията му 
са без заглавия. Вместо това 
са номерирани с римски ци-
фри. Това е по идея на бурга-
ския музикант и редактор на 
книгата Росен Сеновски. 

„Прекалено скрити посла-
ния няма. Текстовете просто 
са епични, като най-епичните 
са по в края на книгата. Има 
едно страховито стихотворе-
ние, което се казва „Гладиато-
рът и Туморът“. Аз съм и две-
те. Битката се води и предстои. 
Нещата са 50 на 50. Единият 
е воин, другият – таен убиец. 
„Рунд последен за предпосле-
ден“ е също много яко стихо-
творение. Получи се една ин-
тересна комбинация. Велики 
чувства, които изпитвам към 
моето семейство и същевре-
менно ясната мисъл, че водя 

някаква битка. Аз съм заста-
нал пред армия, която водя 
и трябва да дам пример със 
себе си. И тук идва моментът 
на Слънцето. Трябва да си про-
правим път, но не като Напо-
леон при Ватерло“, със сърде-
чен смях заявява Боби.

Книгата може да се намери 
в книжарница „Хеликон“. Авто-
рът казва, че може да му пи-
шат и във Фейсбук. Обещава 
автограф при лични срещи. 

„Тази книга сега ми е ва-
жна, защото е нова и за пръв 
път издавам официално. Смя-
там, че тя е много интерес-
на. Аз самият съм я чел над 
100 пъти. Има моменти, в кои-
то не вярвам, че аз съм я пи-
сал. Ще има продължение, но 
не още. Имам събрана инфор-

мация за втора стихосбирка. 
Самата тя ще е от две части. 
Едната ще е по-лирична, пак 
ще е за жена ми. Тя е моята 
муза. Моето сърце и душа й 
принадлежат и много се гор-
дея с нея. Втората част ще е 
по-епична. В нея ще има виру-
си на вересия и много актив-
ни екшън моменти. Последно-
то ми стихотворение в „Мята-
не на слънчев диск“ – „Аз съм 
българче“ препраща към след-
ващата част. Само то е имену-
вано“, завършва Боби.

А на „Мятане на слънчев 
диск“ обещава, че моментът, 
в който мерките позволяват, 
ще направи и официално пред-
ставяне със специално свет-
линно шоу за гостите и почи-
тателите.
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ОБЯВА
Община Царево съобщава, че във връзка с изискванията на 

НУРИЕОПП е изготвено искане по Приложение №4 и информация 
по чл.8а от Наредбата за ЕО свързани с инвестиционно предло-
жение: ПУП-ПП за елементи на техническата инфраструктура из-
вън урбанизираните територии – обслужващ път с начало от ПИ с 
идентификатор 44094.14.13 по КК на с. Лозенец, община Царево 
до ПИ с идентификатори 44094.1.1123 и 44094.1.1118 по КК на с. 
Лозенец, общ. Царево“. Информацията е на разположение на инте-
ресуващите се всеки работен ден от 29.01.2021 г. до 12.01.2021 
г. от 11:30 до 12:00 в Община Царево и в офиса на МУЛТИ ЕКО 
КОНСУЛТ гр. Бургас, ул. "Ген. Скобелев" №6.

Фирма „АлексОК“ ЕООД - 
гр.Велико търново 
набира шофьори 
с категория „Е“,

за курсове от България 
до Европа и обратно. 

Високо възнаграждение.

тел.0893068537
www.alexok.com

Порасналата Симона учи в Испания

ОБЯВА
На основание чл.4, ал.1 от НУРИОВОС, „АРАПЯ БИЛД“ ЕООД, 

уведомява всички заинтересувани физически и юридически лица, 
че има следното предложение за изграждане на: „Басейни в УПИ 
І-547 /ПИ с идентификатор 48619.9.547 по КК на гр. Царево/, Об-
щина Царево, Област Бургас”.

Лице за контакти: Красимир Азов, Тел.: 0894 300 968



Дона МИТЕВА

Индиректна среща с бурга-
ското дарование – актрисата 
Мария Бакалова, която покоря-
ва световния връх в изкуство-
то, осъществяваме чрез погле-
да на нейната преподавателка 
в НУМСИ „Проф. Панчо Влади-
геров“ - Бургас – актрисата Да-
ниела Стоянова. Завършила 
НАТФИЗ в класа на проф. Елка 
Михайлова, позната на бургаз-
лии от ДТ „Адриана Будевска“, 
а от почти девет години препо-
давател по актьорско майстор-
ство в Музикалното училище, 
тя е категорична, че за младата 
бургазлийка може да се говори 
много, и то прекрасни неща. По 
нейните думи природата е съз-
дала едно изключително та-
лантливо, чаровно, умно, инте-
лигентно, музикално момиче, 
родено за това, което върши.

„Мария се отличаваше от 
всички други ученици. Първо, 
защото бе изключително ча-
ровна – нямаше как да не я за-
бележи човек. Второ, онова, 
което я отличаваше от другите 
бе, че беше и си остава изклю-
чителен естет. Външният й вид 
никога не претендираше, но 
винаги беше различен, индиви-
дуален. Умее прекрасно да съ-
четава цветове, дрехи, да пре-
ценява как да си подреди коса-
та, така че да се впише в стила 
на обличане за деня. Просто 
можеше да си помисли човек, 
че се занимава по-скоро с мо-
ден дизайн, отколкото да пред-
положи, че е артистка“, казва 
преподавателката, подчерта-
вайки, че у Мария Бакалова 
всичко е естетично, което 
предполага вътрешна хармо-
ния.

Даниела Стоянова не е изне-
надана от успехите на своята 
възпитаничка, по-скоро извест-
но време е била притеснена, че 
не могат да я оценят у нас.

Другото, с което още от уче-
ническите години се откроява 
Мария, според нейната учител-

ка е, че тя е изключително по-
зитивна и целеустремена.

„Мария е човек, който е ро-
ден с вътрешното знание какво 
трябва да прави. Досега такова 
дете в моята практика няма. 
Всъщност има още едно момче, 
чиято звезда не е изгряла тол-
кова силно като тази на Мария. 
Той се казва Теодор и играе в 
момента в Китай. Но думата ми 
е за Мария: при нея нямаше по-
вод да се замисли дали това да 
бъде. Тя не мислеше да прави 
нищо друго в живота си. Бе си-
гурна, че актьорската работа й 
доставя най-голямото щастие и 
най-голямото удоволствие и се 
стремеше с всички сили към 
усъвършенстване. Освен това 
природата я е надарила с музи-
калност – в училище свиреше 
на флейта, също така пее пре-
красно. Освен това е изключи-
телно пластична – танцува. На 
това отгоре има железен ха-
рактер“, изгражда образа на 
талантливата млада дама ней-
ната преподавателка. 

Даниела Стоянова разясня-
ва, че класовете по актьорско 
майсторство в Националното 
училище за музикално и сце-
нично изкуство в Бургас са от 
по 8 човека средно. Тя си спом-
ня, че децата от класа на Ма-
рия полека-лека престанали да 
се занимават с актьорско май-
сторство. „Така се случи, че 
ние годината, когато Мария бе 
абитуриентка, се занимавахме 
само двете. Нито веднъж – не-
зависимо виелици, сняг, слън-
це – каквото и да се случваше - 
тя не пропусна занятие“. 

Природно интелигентна, бъ-
дещата актриса непрекъснато 
увеличава интелекта си с чете-
не, писане на стихове и всякак-
ва проза, и то много добри не-
ща, си спомня нейната препо-
давателка. „Непрекъснато гле-
даше театър и кино, знаеше 
какво се случва. Просто тя бе-
ше заинтересована от театъра 
и киното личност, която нищо 
не изпускаше от случващото 

се. Това не го правеше по за-
дължение, то й бе нужно на нея 
самата. Не го правеше от поза 
или защото някой й е казал: 
„Така да правиш“. Мария знае 
точно кога и къде какво да на-
прави. С кого да разговаря, 
към кого да се обърне. Просто 
това е някаква вродена нейна 
интуиция, която никога не я е 
подлъгала“ - не скрива възхи-
щението си Даниела Стоянова. 
Наблюденията й сочат, че в 
ученическите си години талант-
ливото момиче не е имало мно-
го приятелки, но пък за сметка 
на това онези, които е допусна-
ла до себе си, са били с качест-
ва и интелект, които отговарят 
на нейния. 

Като всеки интелигентен чо-
век Мария има и невероятно 
чувство за хумор. „Това чув-
ство за хумор й помогна много 
във филма „Борат 2“,изтъква е 
преподавателката.

„Мария е работохолик, изис-
кващ от себе си“, си спомня за 
нея Стоянова. „Тя винаги бе не-
доволна. Казвам й: „Миме, 
много хубаво се получи! А тя ме 
репликира: „Не, госпожо, ис-
кам още по-хубаво!“ Иска още 
и още да бъде по-добра, до съ-
вършенство“. 

Вероятно това е и тайната на 
успеха. Както някои деца се 
раждат физици и математици, 
така „Мария е родена с всички-
те качества на една актриса, 
по-скоро на един творец, защо-
то не става дума тук само за 
артистка“, заключава нейната 
преподавателка. И издава не-
що, което не всички знаят за 
младото бургаско дарование. 
Успоредно с НАТФИЗ, Мария 
кандидатства и журналистика. 
Приемат я с изключително ви-

соки резултати. 
Всички изброени качества 

помагат и понастоящем на 
младата бургаска актриса да е 
под крилото на най-мощната и 
известна компания за мена-
жиране на актьори в САЩ. 
„Подписвайки с тях договор, 
те започват да се грижат за 
нейните бъдещи роли. Това е 
най-голямата компания, която 
създава звездите“, със заслу-
жена гордост подчертава Сто-
янова.

Мария има изключително 
пластично лице за кино и за те-
атър. „Отначало в „Борат 2“ я 
видяхме като едно ужасно гроз-
но същество, в последната част 
на филма тя е красавица. Ма-
рия може да изиграе, с подхо-
дящия грим, от маймунка до 
Мерилин Монро, и то с потре-
саващ успех. Лицето й е плас-
тично – създадено за кино“, 
подчертава Стоянова. В също-
то време се учудва, а и натъжа-
ва от факта, че има хора, и то 
от творческите среди, които 
смятат, че всичко случващо се 
с Мария е просто късмет. Това 
до голяма степен по нейна пре-
ценка омаловажава успехите 
й. „Това за късмета не го вяр-
вам, по-скоро е подготвеност. 
Ако имаме представа за Вселе-
ната като различни сили, които 
се съчетават - това е едно съче-
тание на всички нейни жела-
ния, възможности, труд и там 
стана магията. Човек е облаго-
детелстван тогава, когато са-
мият той е дал много - иначе ня-
ма как да стане този шанс или 
там каквото и да е. Нека кажа и 
това – Мария не е отишла слу-
чайно, тя е избрана от седем-
стотин души от целия свят. 
Шанс или късмет е - някой да те 

вземе от улицата, а тя е избра-
на – т.е. тя се е борила, доказ-
вала се е, преодолявала е. За-
това съм огорчена. В нашите 
среди се чува още и това ти-
пично българското: „Айде, сега 
ще я видим какво ще направи“. 
Ама тя си написа името със 
златни букви в историята на на-
шата гилдия с актьорско май-
сторство за кино. Дори нищо 
от тук нататък да не направи, 
което не вярвам да е така, Ма-
рия вече е записала името си в 
историята на българския теа-
тър и кино. Това е факт, на ко-
гото му харесва - харесва, на 
когото не му харесва – да си 
мълчи“, огорчава се първата й 
менторка. 

Мария е само на 25 години. 
„Представяте ли си както сте 
на улицата и следващата годи-
на – най-търсената актриса в 
Холивуд. На това може да ус-
тои едно съзнание само на из-
ключително силен човек, ка-
квато е Мария Бакалова“, смя-
та нейната преподавателка. В 
социалната мрежа тя не прес-
тава да й пише: „Мария, ти си 
страшно смела и много сил-
на“.

А за недоверчивите прави 
провокация – да си представят 
как се променя животът на ед-
но младо момиче, колкото и то 
да е отворено за света, като 
сегашните съвременни деца. 
Преди една година - студентка 
в НАТФИЗ, а сега е най-търсе-
ната актриса в Холивуд. „Ако 
един човек е с лабилна психи-
ка, той ще изгърми. Това да си 
в центъра на киносвета в Щати-
те, повечето хора, дори и от 
творческите среди, не могат да 
си го представят какво е. За 
мнозина представите се въртят 

около софийските театри“, ана-
лизира случващото се с карие-
рата на Мария нейната бурга-
ска преподавателка. Стоянова 
не скрива и това, че тук, в Бъл-
гария, се е чувало, че не се гот-
ви кой знае каква кариера на 
Мария като актриса. Но Вселе-
ната си знае работата – всичко 
е подредено.

За разлика от част от въз-
растните, сегашните ученици 
много се радват на успеха на 
Мария, затова и нейната пре-
подавателка е решила в учили-
ще да направи един кът на нея 
и Теодор - момчето, което иг-
рае в Китай и също има успехи, 
защото това е голям пример и 
стимул за тях. „Мария е звезда, 
световна звезда, каквото и да 
говорим. Тя е родена да бъде 
звезда. Факт“, категорична е 
Стоянова и се връща в споме-
на си към първата им среща: 
„Първия ден в училище, появи-
ха се много деца, но едно де-
войче, тя беше в девети клас, 
дойде и ме попита: „Госпожо, 
какво ще правим тази година? 
Много се радвам, че ще бъдете 
при нас!“ Това момиче стоеше 
като звезда. Гледах я и не мо-
жех да откъсна погледа си от 
нея. Беше с една кукленска 
рокличка. Казах си: това е 
звезда! Не мога да опиша по 
друг начин усещането си. Нико-
га няма да го забравя този пър-
ви спомен. Такава красота се 
излъчваше от нея. Като казвам 
красота, имам предвид като си-
яние. Другите бяха също много 
хубави, но това момиче се от-
крояваше – то грееше със своя 
светлина“.

Даниела Стоянова не скрива 
факта, че работата с младите 
хора я обогатява, кара я да е 
винаги подготвена и физиче-
ски, и психически. Покрай же-
ланието си да им е полезна, тя 
непрекъснато се обогатява. 
„Не се приемам като учител, 
по-скоро като човек, който ис-
ка да накара младите хора 
през целия си живот да тво-
рят“, казва тя. 

А контактът й с Мария и из-
растването на младата актриса 
е доказателство, че го прави с 
успех. 

Кореспонденцията между 
двете актриси се поддържа 
чрез социалните мрежи и сега. 
Преподавателката има и пока-
на за САЩ, да гостува на Ма-
рия Бакалова.

Духовната връзка между две-
те я има. Тя е силна.

Родена е да бъде звезда

Преди  месеци трейлърът на втората част на филма „Борат“ 
излезе и накара всички да се питат коя е актрисата, която вли-
за в ролята на дъщерята на репортера от Казахстан, изигран от 
Саша Барън Коен.

Днес всички знаят името на българката Мария Бакалова. 
Превъплъщението й в Тутар Сагдиев й донесе признание и от 
публиката, и от професионалната общност. Тя получи награди 
от гилдиите на кинокритиците в Ню Йорк, Флорида и Чикаго. 
Американските медии съобщиха, че Бакалова е получила и 
престижната награда за поддържаща женска роля на Нацио-
налното общество на кинокритиците на САЩ, написа 
svobodnaevropa.bg.

Лентата разказва историята на репортера от Казахстан Бо-
рат, който се завръща в САЩ заедно с дъщеря си Тутар. Той я 
взима със себе си, за да я омъжи за високопоставен американ-
ски политик. Набелязан за съпруг е вицепрезидентът Майк 
Пенс.

Следват редица абсурдни ситуации, в които участват предим-
но обикновени хора, а не актьори, а Бакалова и Барън Коен им-
провизират в някои сцени. Кулминация е срещата на Тутар с 
бившия кмет на Ню Йорк и адвокат на Доналд Тръмп Руди Джу-
лиани, заснет в компрометираща ситуация в хотелска стая с 
младата жена, представила се като телевизионна журналист-
ка.

Самата Мария Бакалова вижда продължението на „Борат“ ка-
то историята на съзряването и освобождаването на Тутар, из-
раснала и възпитана в среда, в която жените са учени, че не са 
равни на мъжете. „Това е филм за това как едно момиче може 
да порасне и как трябва да порасне. За това как хората могат 
да не те третират като равна, защото си жена“, казва 24-годиш-
ната актриса в интервю за Ню Йорк Таймс.

Холивуд е мечта за Бакалова откакто е ученичка в Национал-

ното училище за музикално и сценично изкуство в Бургас, къде-
то свири на флейта. „Когато станах 9-10 клас, изтрих всички те-
зи неща с Холивуд и започнах да се готвя за НАТФИЗ. Осъзнах, 
че няма как да стане с Холивуд и реших, че трябва да се концен-
трирам върху европейски продукции, за да си разширя периме-
търа като актриса“, казва тя в интервю за бТВ. 

Мария Бакалова учи в Националната академия за театрално 
и филмово изкуство (НАТФИЗ) в класа на проф. Иван Добчев и 
се дипломира през 2019 г. Докато е студентка, играе в българ-
ските филми „Трансгресия“ на режисьора Валентин Тодоров и 
„Бащата“ на Петър Вълчанов и Кристина Грозева. В почти всич-
ките си интервюта актрисата разказва за интереса си към 
скандинавското кино и за желанието си се запознае с датската 
школа и да работи с филмовия режисьор Ларс фон Триер.

Кариерата й обаче тръгва в различна посока. „Чух от прия-
тел, че има кастинг за главна роля в холивудски филм. И си по-
мислих, че е невъзможно. Ние сме българи. Никой не би си ни 
представил в главни роли“, казва Бакалова пред Ню Йорк 
Таймс. „Изпратих записи и после ме извикаха за кастинг в Лон-
дон. Но проектът беше толкова потаен, че се питах дали наис-
тина съществува. Бях убедена, че ще се окаже схема за тра-
фик на хора. Нямах престава, че ще срещна Саша (Барън Ко-
ен) – това беше изненада.“

Кастинг-режисьорката Нанси Бишъп разказва пред Инди-
уаър, че е била поставена пред задачата да избере актриса от 
Източна Европа за роля, без да знае точно каква. За целта е на-
правила кастинг със стотици кандидати. Бакалова привлича 
вниманието на Бишъп с ролята си във филма „Бащата“, който тя 
забелязва на кинофестивала в Карлови Вари през 2019 г. Режи-
сьорката се свързва с Бакалова чрез българския актьор Юлиан 
Костов. Бишъп е достатъчно впечатлена от видеото, което полу-
чава от нея, за да я покани на пробни снимки в Лондон, пише 
svobodnaevropa.bg.

Там Бакалова се среща със Саша Барън Коен и по-късно той 
се превръща в неин ментор. „Тя е един от най-смелите актьори 
в историята“, казва Барън Коен за Мария, който освен че изпъл-
нява главна роля във филма, е и негов продуцент. „Ако не бъде 
номинирана за Оскар, това ще е пародия", твърди още той.
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ТалантИ
бургаски

4 „Това момиче се открояваше – то грееше 
със своя светлина“ - така я описва нейната 
преподавателка 

4 БГ талантът от филма „Борат-2“ успоредно 
с НАТФИЗ е кандидатствала и журналистика

Мария Бакалова в шоуто на Джеймс Кордън

„Мими води състезанието, първо място в предположенията за Оскар“, напи-
са в социалната мрежа майка й Румяна Бакалова



Михаил КОЛЕВ

На ежегодната церемония 
за награждаването на десет-
те най-успешни състезатели 
на фехтовална академия „Ва-
сил Етрополски" бяха отличе-
ни двама представители на 
„Корсар Бургас", а Едуард Зу-
ев стана треньор на годината. 
Едуард Зуев взе приза само 
две години след пристигането 
си в Бургас. Под негово ръко-
водство състезателите на клу-
ба добиха много нови умения 
и увереност. 

Сред десетте най-изявени 
фехтовачи за 2020 г. е Георги 

Златаров с многобройни при-
зови класирания в държавния 
календар и отлично предста-
вяне на Европейското първен-
ство в Пореч, Хърватия. Дру-
гият бургаски представител 
сред наградените е Ивайло 
Александров. Той, заедно с Ге-
орги Златаров, Тодор Стойчев, 
Ясен Стоянов и Павел Павлов, 
е част и от отбора на година-
та след отлични класирания в 
международни състезания. Те 
бяха и сред най-добрите спор-
тисти за 2020-а на Българска 
федерация по фехтовка.

„Изпратихме 2020-а с много 
успехи и положителни емоции, 

надяваме се, че през насто-
ящата година ще успеем да 
надградим“, споделиха от клу-
ба пред вестник „Черномор-
ски фар“. 

Ръководителят на Академи-
ята Ивайло Воденов заяви в 
социалните мрежи, че изборът 
за най-добри състезатели та-
зи година е бил изключително 
труден.

„За пръв път в историята ни 
награждаваме сабльори с от-
лично класиране само на меж-
дународни състезания - на тур-
нири за Европейска и Светов-
на купа, както и на европей-
ско първенство. Ако се беше 
провело и световното първен-
ство, със сигурност щяхме да 
имаме призьори и там, и да ги 
наградим днес. Пожелавам на 
всички много успехи и избо-
рът за най-добри състезатели 
на академията за 2021 да е 
още по-труден“, написа още 
Воденов.

Баскетболният „Черноморец“ записа ин-
фарктна загуба в Националната лига. Бур-
газлии отстъпиха като домакини на „Ям-
бол“ и по този начин бе прекъсната сери-
ята им от две поредни победи. Срещата от 
16-ия кръг завърши при резултат 92:94. За 
„акулите“ Марвин Смит завърши с 24 точ-
ки и 11 борби, 19 заедно с 14 асистенции 

и 8 борби добави Даянте Болдуин, а с 18 
точки и 6 борби се отчете Евгени Хаджи-
русев. След изиграването на двубоя бур-
газлии имат в актива си 20 точки и се на-
мират на шеста позиция в класирането. В 
следващия кръг „Черноморец“ приема „Бе-
рое“ (Стара Загора). Мачът е утре от 19:00 
часа в зала „Бойчо Брънзов“.

„Акулите“  
записаха инфарктна загуба

Бургаският „корсар“ взе призове от 
годишните награди във фехтовката

Чф

4 Двама състезатели попаднаха 
в Топ 10
4 Едуард Зуев бе отличен за 
най-добър треньор 
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БАСКЕТБОЛ

Михаил КОЛЕВ

Известният спортен дея-
тел Васил Стоянов почина 
на 91 години. Той си отиде 
завинаги от този свят на 26 
януари. Погребението му 
бе ден след това в гробищ-
ния парк на Бургас. 

Стоянов бе заслужил 
майстор на спорта - човек, 
който отдаде живота си за 
развитието на спортната 
марка „Черноморец“. Той 
е бивш председател на дру-
жеството по физкултура 
„Ботев“ (Бургас), с баскет-
болния отбор на „Черномо-
рец“ (мъже) печели купата 
на България. 

В последните си години 
беше член на Федерация-

та по художествена гим-
настика и създател на ин-
кубатора за шампиони - 
клуб по художествена гим-
настика „Черноморец“ 
(Бургас). През това време 
никога не се откъсваше и 
от футбола, като беше член 
на сдружението „Бъдеще 
за Черноморец“, както и 
активно присъстваше на 
стадиона. 

Васил Стоянов Георгиев 
е роден на 28 декември 
1929 г. в Айтос. В Бургас ид-
ва през 1952 година. От 
1955 до 1957 година той е 
ръководител на отдел 
„Физкултура и спорт" в 
Градския съвет на Бургас. 

Сред феновете и ръко-
водството на „акулите“ той 

бе познат като „туптящото 
сърце“ на клуба.

Ръководството, треньо-
ри, футболисти и привърже-
ници на „Черноморец“ из-
казват своите съболезно-
вания към близките и род-
нините на Васил Стоянов.

„Невероятен човек, пла-
ках като малко дете, след 
като научих за смъртта му. 
Той ми беше кръстник, по-
желавам на всеки един чо-
век да има такъв близък ка-
то Васил. Мечтата му беше 
да се класираме за Втора 
лига, убеден съм, че ще на-
правим всичко възможно 
да му я изпълним“, заяви 
почетният президент на 
„Черноморец“ Тома То-
мов.

туптящото сърце на „Черноморец“ спря да бие завинаги
Едуард Зуев (вляво) с отличието за най-добър треньор

У В Е Д О М Л Е Н И Е

На основание чл.4 ал.2 
от Наредбата за условия 
и реда за извършване на 
оценка на въздействието 
върху околната среда, се 
уведомяват всички заин-
тересоване лица относно 
инвестиционното предло-
жение:

Планово задание за 
ПУП за промяна предназ-
начението на  ПИ 001066, 
ЕКАТТЕ 35691  в местност 
„Бадемите” в землището 
на с.Каменар, общ.Помо-
рие.

Възложител на проекта 
е:  „ЛИЗА  БИ  ДЖИ” ЕО-
ОД – Пол Тъндарклиф.

З А П О В Е Д
№ РД-09-059/26.01.2021г.

гр. Камено

На основание чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската 
собственост, чл. 30, ал. 1 от НРПУРОИ и решение на Об-
щински съвет – Камено по т. 10 от Протокол № 14 от 
17.12.2020г.

З А П О В Я Д В А М :
I. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за 

продажба на движими вещи – общинска собственост, при 
начална тръжна цена и стъпка на наддаване, както след-
ва:

1. УПОТРЕБЯВАНА ВАКУУМНА МОНОМЕТАЧНА МА-
ШИНА – 2.5 куб.м., марка: „DULEVO“, модел: „200 
QUATRO – MAXI”, регистрационен № – без регистра-
ция.

Начална тръжна цена – 13 030.00 (тринадесет хиляди 
и тридесет) лева, без включен ДДС, съгласно експертна 
оценка.

Стъпка за наддадаване – 1 303.00 (хиляда триста и три) 
лева. /Предложенията за наддаване в търга не могат да 
бъдат по-малки от 10% от първоначалната тръжна цена./

Депозита за участие в търга – 1 303.00 (хиляда триста 
и три) лева. 

2. УПОТРЕБЯВАН АВТОБУС, марка (модел): „ИСУЗУ 
ЕВРО ТЮРКОАЗ“, регистрационен № А 1499 КТ, цвят на 
превозното средство: жълт, вид гориво/енергиен източ-
ник: дизел.

Начална тръжна цена – 7 120.00 (седем хиляди сто и 
двадесет) лева, без включен ДДС, съгласно експертна 
оценка.

Стъпка за наддадаване – 712.00 (седемстотин и двана-
десет) лева. /Предложенията за наддаване в търга не мо-
гат да бъдат по-малки от 10% от първоначалната тръжна 
цена./

Депозита за участие в търга – 712.00 (седемстотин и 
дванадесет) лева. 

3. УПОТРЕБЯВАН СПЕЦИАЛЕН АВТОМОБИЛ – СМЕТО-
СЪБИРАЧКА, марка (модел): „ЛИАЗ БОБЪР“, регистра-
ционен № А 8958 АН, цвят на превозното средство: 
бял/зелен, вид гориво/енергиен източник: дизел.

Начална тръжна цена – 4 110.00 (четири хиляди сто и 

десет) лева, без включен ДДС, съгласно експертна оцен-
ка.

Стъпка за наддадаване – 411.00 (четиристотин едина-
десет) лева. /Предложенията за наддаване в търга не мо-
гат да бъдат по-малки от 10% от първоначалната тръжна 
цена./

Депозита за участие в търга – 411.00 (четиристотин 
единадесет) лева. 

4. УПОТРЕБЯВАН ТОВАРЕН АВТОМОБИЛ – САМОС-
ВАЛ, марка (модел): „КАМАЗ 55111“, регистрационен 
№ А 2497 ВТ, цвят на превозното средство: зелен, вид 
гориво/енергиен източник: дизел.

Начална тръжна цена – 3 120.00 (три хиляди сто и два-
десет) лева, без включен ДДС, съгласно експертна оцен-
ка.

Стъпка за наддадаване – 312.00 (триста и дванадесет) 
лева. /Предложенията за наддаване в търга не могат да 
бъдат по-малки от 10% от първоначалната тръжна цена./

Депозита за участие в търга – 312.00 (триста и двана-
десет) лева. 

II. Търгът за продажбата на 4 (четири) броя движи-
ми вещи – общинска собственост, ще се проведе в гр. 
Камено в сградата на общинска администрация Каме-
но на 15.02.2021 г. от 10:30 часа. 

III. Условия за участие: в търга могат да участват фи-
зически лица, еднолични търговци и юридически лица, ре-
гистрирани по Търговския закон.

IV. Място и срок за получаване на тръжна докумен-
тация за участие в търга: Тръжната документация за учас-
тие в търга се получава в сградата на Община Камено, гр. 
Камено, ул. “Освобождение” № 101 в Центъра за услуги 
и информация на гражданите, всеки работен ден от 8:30 
до 16:00 часа до 12.02.2021 г. 

Цената на комплекта тръжна документация е 12.00 
лв. с включен ДДС, платими в брой на касата на Об-

щината.
V. Условия за плащане на цената и депозита: пла-

щанията се извършват в български левове по банкова 
сметка на Община Камено – ВIC: FINVBGSF, IBAN-
BG22FINV915033KA225801, „Първа Инвестиционна Бан-
ка” АД или на касата в ЦУИГ на Община Камено. 

VI. Информация за имота, обект на търга, е изложена 
в общината и на интернет страницата на Община Камено 
– www.kameno.bg 

VII. Оглед на имота може да се извършва всеки рабо-
тен ден до 12.02.2021г. от 09:00 до 16:00 часа, с пред-
ставител на Общината, след представяне на платежен до-
кумент за закупена тръжна документация и предварител-
на заявка.

VIII. УТВЪРЖДАВАМ следната тръжна документация: 
Заявление за участие – образец; 
Декларация, че участникът не е лишен от право да уп-

ражнява търговска дейност;
Декларация, че участникът не е обявен в несъстоятел-

ност; 
Декларация, че участникът е запознат с регламента за 

участие в търга; 
Декларация за оглед на имота;
Декларация – съгласие за ползване на лични данни; 
Регламент за участие; 
Проект на договор за покупко-продажба; 
Решение на общински съвет; 
Препис от настоящата заповед;
Наддавателно предложение – образец;
IX. Кандидатите следва да представят в запечатан, не-

прозрачен плик, върху който се посочват имената на фи-
зическото лице, ЕГН, съответно наименованието на търго-
веца, Единния идентификационен код (ЕИК), както и обек-
та, за който кандидатства. Документите се подават до 16:00 
часа на 12.02.2021 год. в Община Камено, като в запеча-

тания плик се слагат следните задължителни документи за 
участие: 

Заявление за участие;
Документ за заплатен депозит за участие; 
Документи, установяващи самоличността на участни-

ка. Когато участникът е физическо лице се представя ко-
пие от лична карта. Когато участникът е юридическо лице 
се представя документ за регистрация или посочване на 
ЕИК по чл. 23 ЗТР. Допустимо е представяне на извадка 
от електронната страница на Търговския регистър на Аген-
ция по вписванията. 

Декларация – 5 броя по образец; 
Документ за закупена тръжна документация; 
Наддавателно предложение (цена), което се поставя в 

отделен, запечатан, непрозрачен плик, подписан и надпи-
сан от кандидата с посочване на имената му, както и обек-
та, за който кандидатства. (Наддавателното предложе-
ние представлява посочване на началната тръжна це-
на, броя на стъпките, с които кандидатът предлага 
същата да бъде увеличена, както и посочване цифром 
и словом на конкретно предложената цена). За валид-
но се приема наддавателно предложение, с което е на-
правена поне една стъпка, над началната цена. Всяко пред-
ложение, представено в незапечатан плик или което не 
съдържа изискуемите данни е недействително. 

Пълномощно с нотариална заверка на подписа, когато 
се участва чрез пълномощник. Копие от личната карта на 
пълномощника. 

X. При неявяване на кандидати, следващ търг ще се 
проведе на 22.02.2021г. от 10:30 часа. Закупуване на 
документи, внасяне на депозит и подаване на заявления 
за участие в повторния търг се извършва до 16:00 часа 
на 19.02.2021г.

Настоящата Заповед да се публикува в местен ежеднев-
ник, на страницата на Общината в интернет и да се обя-
ви на видно място в общинската администрация в 3-дне-
вен срок от нейното издаване.

ЖЕЛЬО ВАРДУНСКИ / П /
Кмет на Община Камено 
Заповедта е обявена на таблото за обяви на 

27.01.2021г.
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в бургас

„Черноморски фар“

През последните две 
години Бургас се превър-
на в най-търсения град за 
снимане на филмови про-
дукции. Тук бяха заснети 
"Петя на моята Петя" - по 
мотиви от живота на Петя 
Дубарова, "Голата истина 
за група ЖИГУЛИ", "Жи-
вотински бесове", "ф1.618" 
на Тео Ушев и др. Вирусът 
К-19 се отрази зле на ки-
ноиндустрията, но се надя-
ваме скоро да видим все-
ки от тях на големия или 
малкия екран. 

На този фон градът ста-
ва една от най-търсените 
дестинации у нас за по-
чивка, забавление, спорт, 
рекреационен и културен 
туризъм. Общината ми-
сли още отсега как да го 
направи още по-интере-
сен за своите жители и 
гости.

Бургас е домакин и 
на филмови фестивали 
- "София филм фест на 
брега", Международен 
филмов фестивал Бургас 
CineLibri, Международен 
фестивал за документал-
но историческо кино.

Това дава основание 
да наречем Бургас фил-
мов град. Затова искаме 
да украсим неговите пей-

ки с най-запомнящите се 
цитати от българското ки-
но и българската телеви-
зия. Това няма да струва 
много на бюджета в насто-
ящата трудна във финан-
сов план година. А про-
гнозираният ефект ще е 
голям. Вярваме, че мно-

го хора ще споделят в со-
циалните мрежи снимки 
на надписаните бургаски 
пейки и още повече ще ис-
кат да ги видят с очите си, 
казват от пресцентъра на 
Общината.

Защо пейките ли? Ами 
защото са комуникатив-
но място, на което мно-
го хора се смеят или пла-
чат, почиват си, размиш-
ляват, четат. Много мо-

мичета са били целунати 
там за първи път. Много 
младежи са правили сво-
ите планове за бъдеще-
то на пейка в парка. Не 
е грях и закононаруше-
ние човек да изпие там 
една бира или чаша вино, 
стига да не прекалява, да 
не поврежда парковата 
мебел и да изхвърля от-
падъците на правилно-
то място.

Украсяват с цитати  
от БГ филми бургаски пейки

Вече си избрахме няколко цитата:
"Риба, ама цаца! - Цаца, ама риба!" от фил-

ма "Кит";

"Ауу, ти знаеш ли, че имаш страшни очи?" - 
Стефан Данаилов в "Дами канят";

"Майки и бащи, родители, защо на бъдеще-
то ваше удряте шамари?" - песента на Женя от 
"Васко да Гама от село Рупча";

"Нема стрАшно като има брАшно!" - Павел По-
пандов в "Оркестър без име";

"Парите са тор, от която изникват красиви цве-
тя" - Тодор Колев в "Опасен чар";

"Тате каза, че ще ми купи колело, ама друг 
път!" - от "Куче в чекмедже".

Всеки може да се включи и с други предложения 
за любими цитати във фейсбук страницата на об-
щинската туристическа платформа Go to Burgas, за 
да си ги припомним с носталгия и усмивка:

https://www.facebook.com/gotoburgas
От Общината ще подберат възможно най-много от 

тях, за да се четат по пейките на Бургас и да създа-
ват настроение на всеки, който поседне на тях.

Рафи се завръща 
в „Капките“

Следете новините 
в развитие и на мобилната 
версия, достъпна за всички 
смарт устройства

www.faragency.bg

Поетични пейки вече има на няколко бургаски 
места. На тях са изписани стихове на Христо 
Фотев, Петя Дубарова и др.
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